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 פ ר ו ט ו ק ו ל 

 

טוב, אז ערב טוב לכולם אני מתכבדת לפתוח את הישיבה שלא מן המניין   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 של היום, יש לנו כמה נושאים על סדר היום. 

באמצעות הוספת חוק   2013-תיקון צו המועצות המקומיות )עבירות קנס()תיקון( התשע"כ[   1] 

ק הרלוונטי ,לחל 2021-העזר לתל מונד )שמירה על איכות הסביבה ומניעת מפגעים(, התשפ"א

 למועצה בתוספת הראשונה לצו

 

הנושא הראשון על סדר היום זה תיקון צו המועצות המקומיות עבירות    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

תעריפי  של  נדרש  עדכון  על  מדברים  אנחנו  הקודמת.  בישיבה  שהוצג  בנושא  בעצם  מדובר  קנס. 

על מנת לדייק ולשפר את היכולת שלנו   2019הקנסות הקיימים על פי חוק העזר החדש שאושר בשנת  

נות שקשורות לנושא חזות הישוב איכות סביבה וכן הלאה. נמצאת לאכוף נושאים שונים, עבירות שו

איתנו בזום עורכת דין מיכל סער, אהלן מיכל את שומעת אותנו? מיכל אהלן, מיכל הציגה את הנושא  

בהרחבה ככה גם בישיבה שעברה אז אני מציעה אם יש שאלות בנושא זה הזמן ואם לא אז אנחנו  

 יכולים לגשת להצבעה. 

לא אין שאלות, זה אמרנו שנעלה בישיבת פברואר, מבחינתנו שיעלה   ן ]חברת מועצה[:עינת קדרו

 בישיבת פברואר. 

 לפברואר? אמרנו לישיבה הבאה, לא אמרנו פברואר.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אמרנו ישיבה הסדירה הבאה, לא טיפלנו בזה יש כל כך הרבה עניינים   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 י מתנצלת צריך להעלות את זה בישיבה בפברואר.לטפל בזה, אנ

 -אני לא מבינה למה לא עדכנתם כי מיכל יעדה את הזמן שלה לעניין הזה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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 , מה לעשות? עדכנולא  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

טוב אז מצער מאוד כי נאמר שזה יעלה בישיבה הבאה וזאת הישיבה    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 הבאה אני פשוט לא מבינה את זה. זה על סדר היום מה זאת אומרת? 

 - הוא לא יועץ משפטי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -הוא לא יועץ משפטי, הוא גם עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 לא אבל אני מוזמן על ידי ראשת המועצה.  עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 -ב ואתה מוזמן לשבת כאןאו שאתה תוש  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -מירב עם כל הכבוד, אם את רוצה להראות את הסעיף עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - עם כל הכבוד הראוי  מירב דין ]חברת מועצה[:

מירב עם כל הכבוד אם את רוצה להפנות אותנו לסעיף שאומר את    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - מה שאת אמרת

אין בעיה תודה עורך דין סדינסקי, אז אני רק רגע שנייה סליחה רגע, אני    מירב דין ]חברת מועצה[:

בהקלטה? אני רוצה להגיד בבקשה משהו לפרוטוקול. בישיבה הקודמת הופעתם שניכם, שזה מצוין,  

אן עורך דין ויינברגר וסיפר לנו והסביר לנו על הייעוץ המשפטי ואפילו נתן לנו עצות  דיבר איתנו כ

בנושא אישור תב"ר כזה או אחר, ומסתבר שאנחנו ביקשנו לקבל את החוזה עם היועץ המשפטי, 

 מסתבר שהחוזה נחתם עם בחור בשם עורך דין סדינסקי, שזה אתה נכון? 

 חור, זה עורך דין.זה לא ב עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 עורך דין בסדר גמור, מקבלת את התיקון.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 זה לא בחור, אפשר לשמור גם על כבוד.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:
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תודה, עורך דין סדינסקי מבחינתי היועץ המשפטי כל אדם אחר אתה   מירב דין ]חברת מועצה[:

ה לידך,  שלך  העוזר  עם  להתייעץ  על  מוזמן  זה  את  נשים  לנו,  ולא  לפרוטוקול  כלום  אומר  לא  וא 

 -השולחן

מירב סליחה את לא מחליטה. את יכולה להגיד דברים והיועץ המשפטי   לין קפלן ]ראש המועצה[:

יגיב, את לא מחליטה פה דברים, את יכולה להגיד את הדברים שלך והיועץ המשפטי יגיב על זה,  

אגב זה לא שונה מאהרן שהיה מגיע עם עורך דין נוסף, וגם לא מיכאל שהיה מגיע עם עורך דין נוסף,  

 אוקיי?

 לא סיימתי את דבריי.   מועצה[: מירב דין ]חברת

מירב אמרת את שלך, עכשיו תני ליועץ המשפטי להגיב. זה לא נושא לסדר   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 יום, את העלית טענה, היועץ המשפטי יגיב, זה לא נאומים עכשיו מירב, זה לא נאומים.

אוד גדולה לזה שמי שיושב  אני לא סיימתי, תודה רבה. יש פה חשיבות מ מירב דין ]חברת מועצה[:

 - לידך לא מדבר, וזה בגלל שהוא היועץ המשפטי של החברה הכלכלית, יש פה לכאורה ניגוד עניינים

 זה לא קשור, את החלטת שזה ניגוד עניינים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ה. הנה את שוב מפריעה לי, תרשמי את ההערות שלך תגידי אחר כך, תוד  מירב דין ]חברת מועצה[:

 אני אשמח כמובן להגיב. עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

מכאן ואילך, אני לא יודעת מי אתה שוב אדוני, עורך דין מכובד, אתה לא   מירב דין ]חברת מועצה[:

מוזמן לשבת כאן, אני לא צוחקת, אם אתה עוזר לעורך דין סדינסקי הוא רשאי לדבר, אף אחד אחר 

 לא.

 ברוך השם את עדיין לא מנהלת הישיבה, וקובעת אם ידבר או לא.  "ש[:עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ

מועצה[:  ]חברת  דין  תפקיד    מירב  שהוא  סדינסקי  דין  עורך  שגם  לפרוטוקול  לציין  גם  רוצה  אני 

סטטוטורי מבחינת החוק לא עבר את אישור המליאה הזאת, ולכן גם המינוי שלך מוטל בספק, אני  

 בה.שמה את זה בפרוטוקול, תודה ר
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 - מירב עם כל הכבוד עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 איזה חוסר בקיאות פשוט לא ייאמן.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

יש הבדל תהומי בין תושב שמגיע לכאן כצופה לבין מוזמן שהגיע   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

עורכי דין נוספים,   לכאן מתוקף היותו במשרד היועץ המשפטי למועצה, יגיעו לכאן בישיבות הבאות

כי אם יהיו כאן דיונים בנושאי מומחיות שיש עורכי דין נוספים במשרד הם גם יגיעו. לא מתחייב  

 - דבר כזה, אני אשמח אם תפני אותי לסעיף הזה

 -אמור להיות כתוב בסדר היום עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -ם תפני אותי לסעיף הזהלא מתחייב דבר כזה, אני אשמח א עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - טוב לדעת, זאת אומרת גם אנחנו יכולים להזמין עינת קדרון ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: סדינסקי  עדי  מי    עו"ד  הכבוד,  כל  עם  ההבדל.  זה  להזמין,  יכולים  לא  אתם  עינת  לא 

 -שמזמן

מועצה[: ]חברת  קדרון  רו  עינת  רק  אני  מזמנים,  שאנחנו  המניין  מן  לא  בישיבות  תשובה לא,  צה 

 פשוטה לשאלה פשוטה. 

את מוזמנת להעלות את השאלה בכתב ותקבלי תשובה בכתב אין    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 שום בעיה.

המועצה[: ]ראש  קפלן  חוסר    לין  מראה  דין  המועצה  שחברת  שחבל  להגיד  רוצה  שאני  מה  טוב 

יועץ  בקיאות קיצוני היות וגם את אהרן שפרבר המליאה לא אישרה והיא כנ ראה מתבלבלת בין 

חיצוני לבין יועץ פנימי, אז כדאי ללמוד היטב את החומרים לפני שמעלים טענות ומשדרים אותן  

לא,    ,לא  ,לא  ,בלייב, וחבל שהדברים לא בדוקים, ולא מבוססים, ואותה אסטרטגיה כל הזמן של לא

 ולהתלהם.

 - גברתי ראש המועצה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -מירב אנחנו עוברים לנושא   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 - אני לא מוכנה, רגע. אני  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אמרת את שלך, מספיק, את לא משתלטת ,מירב ,מירב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -כמו שאמרתי  מירב דין ]חברת מועצה[:

דקות אם    5את משתלטת על הישיבה ואנחנו להבא נעשה הפסקה של    לין קפלן ]ראש המועצה[:

תשתלטי שוב על הישיבה, ועכשיו אני אגיד לך עוד משהו שאת גם לא זו שמוסמכת לקבוע ניגוד 

עניינים כן או לא, את אפילו לא עורכת דין, את משפטנית ויותר מזה את לא היועצת המשפטית של  

רוק סתם דברים לא בדוקים. לא בדוקים ולא מבוססים אוקיי?  המועצה, אז אני מבקשת ממך לא לז

ואני אגיד לסיום, אני אגיד לסיום, אני אגיד לסיום, מירב שמענו אותך, שמענו, להבא תבואי מוכנה 

 קצת יותר. אוקיי, בבקשה.

 -קיבלתי את רשות הדיבור כרגע מראשת המועצה עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 סליחה לא אמרנו שמי שתושב צריך לקבל אישור מליאה?  עצה[:מירב דין ]חברת מו

 - ואני רק אומר לך עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 הוא לא תושב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -את מדברת כאילו את מאוד כועסת עליי לא ברור לי למה עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 -וט מי שמגיע ומתחזה להיות מישהו שהוא לאחלילה. פש .חלילה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 טוב זה כבר דיבה. מתחזה זה כבר דיבה.  -מתחזה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מתחזים היו לנו מספיק ביישוב הזה. אני עומדת מאחורי המילה שלי,   מירב דין ]חברת מועצה[:

דעת על תב"ר האם    עומד כאן בן אדם בישיבת המליאה ואנחנו שומעים שהוא בא ונותן לנו חוות

מותר להסיר תב"ר וכמה זה מסוכן שאין לו אפילו זכות דיבור, ברצינות? אתה קראת את החוזה  

 -שנחתם המועצה חתמה עם עורך דין סדינסקי, עדי סדינסקי

 * מדברים ביחד.
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חבר'ה אבל ברשותכם, ברשותכם, ברשותכם, איילה, חבר'ה זה לא ייתכן   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני לא מבינה כולם עכשיו יועצים משפטיים? אני מבקשת להפסיק את זה עכשיו, רותם ריעני,    -ככה

איילה רבין ומירב דין אוקיי אני מבקשת להפסיק את זה עכשיו, אתם עם כל הכבוד לכם לא אני 

ולא אתם יועצים משפטיים של המועצה, אני מבקשת לא להגיד דברים לא בדוקים בצורה מוחלטת,  

 - יועץ משפטי יש כאן

 כנראה שגם הם לא לין.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

עינת את מפריעה, אני מבקשת גם שהדיון הזה שהתחיל עקום, סיגל את  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מתפרצת ובתור דוברת עיריית נתניה אני מבקשת את יודעת איך מתנהל דיון. היות ואת יודעת איך  

 - איך מתנהל דיון אז אל תתפרצי לי באמצעמתנהל דיון, היות ואת יודעת 

אל תגידי לי מה לעשות לין בסדר? אל תגידי לי מה לעשות. אל   סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 תגידי לי מה לעשות. 

 -יהיה פה דיון אחד. אז עכשיו עורך דין ויינברגר עינת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - י מבקשת שיהיה לי כיסא, כי אם לא יהיה כיסאלהבא אנ סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 עינת אנחנו ממשיכים עורך הדין ויינברגר ביקש להגיב, בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז כמו שאכן ביקשתי להגיב מירב בשאלה מי אני אז את מכירה    עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

במקום ואפשר גם לומר את הדברים טיפה  אותי מספיק ומספיק שנים, עכשיו השאלה היא אולי לא  

 -יותר בזה כי גם המילה מתחזה אינה במקום לדעתי 

 -אה היא הכי מדויקת שעלתה לי לראש  מירב דין ]חברת מועצה[:

ואם את רוצה לחזור על זה אז הייתי שוקל את זה מחדש אם את    עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 רוצה לחזור על זה. 

 בואו לא ננזוף, נדבר עניינית. מועצה[:עינת קדרון ]חברת 

 - כן אני רוצה להבין  מירב דין ]חברת מועצה[:
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 אני דיברתי בצורה לא עניינית? עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 אני מנסה להבין מה אתה בא להגיד.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - עכשיו מבחינת ה עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

ישיבה הבאה אין לי כיסא אתם קמים והולכים. תהילה שמעת?   שמבירו ]חברת מועצה[:סיגל זהבי  

 אין כיסא אני קמה או שאחד מכם מפנים את זה. 

 טוב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

עכשיו מירב לסיום הזה, מאחר וקיבלתי ונטענו פה טענות, אז אכן    עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

היה פה הליך, אותו הליך כמו שהיה בעבר, ההליך הזה מוסדר על פי הוראות של משרד הפנים, זה 

קיים וזה ככה נעשה, כפי שהערת הוא כפי שנעשה, אם יש לכם טענות לגבי ההליך ומה שצריך לעשות 

בנושא הזה זה בסדר גמור, אבל זה המצב. אנחנו נשמח לעבוד ככה  אתם יכולים לפנות בעתירה  

 בצורה נאותה, עם כולם, בצורה רגועה ונעימה, ונצליח להגיע לדברים טובים גם.

 - מירב עם כל הכבוד  לין קפלן ]ראש המועצה[:

שנייה רגע, אני שמחה לשמוע תודה על חוות הדעת, על הדעה שלך. עם    מירב דין ]חברת מועצה[:

במספר אתה לא מוסמך לתת או להטיף או    7את, מעתה ואילך מבחינתי ומבחינת כל חבריי כאן,  ז

 -להגיד איזה שהוא משהו שקשור למועצה, יש לנו כאן את עורך דין סדינסקי ששוב

 -אני מקבל את רשות הדיבור שלי מראשת המועצה עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 מועצה, אוקיי. מראשת ה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 היא ובמסגרת הדברים אני אומר את אשר על דעתי. עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 אתה לא יכול אדוני, אתה לא יכול. ,לא  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב תודה. לגבי הנושא הראשון.  ,מירב ,מירב ,טוב  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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אישור על ידי המליאה של יועץ משפטי אושר, איפה    עדי אמר שהנושא של   דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 זה כתוב? אז אני שואל גם איפה זה כתוב ההפך? 

 בחוזר מנכ"ל משרד הפנים. עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 אוקיי. אני לא יודע, אני שאלתי אותך. דוד חיות ]חבר מועצה[:

ן, אנחנו לא נעלה אותו להצבעה כי  טוב אוקיי. אז בעניין הנושא הראשו  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

אין טעם להעלות אותו להצבעה, אני רק אגיד שלהבא אתם מתבקשים להודיע בטח כשאנחנו לא 

את  מירב  מפריעה,  את  מירב  הבאה,  בישיבה  יעלה  שזה  וסוכם  בהסכמה  להצבעה  משהו  העלינו 

היות וסוכם שזה יעלה   בלי סליחה פשוט אל תפריעי בסדר, בלי סליחה.  -מפריעה, וזאת היות וסוכם

במליאה הבאה ולכולם היה ידוע וברור והנושא היה על סדר היום, אז חבל מאוד מירב את שוב 

מפריעה, תרשמי את מה שיש לך ותדברי אחר כך. היות וסוכם שזה יהיה בישיבת המליאה הבאה  

ן ששריינה את  אוקיי? אכן זאת ישיבת המליאה הבאה גם אם היא לא מן המניין, ויש פה עורכת די

הזמן שלה ביומן בשביל לענות פה על שאלות ולהיות זמינה ומוכנה אז אני מבקשת להבא לפחות  

 -לעדכן ולהודיע על כך שזה באמת המינימום הנדרש. הנושא השני

אנחנו מבקשים מנגד להבא כשמזמנים ישיבות שלא מן המניין על נושאים    מירב דין ]חברת מועצה[:

 ב אולי להתייעץ איתנו אם יש טעם.שדנים בהם שוב ושו

אין מה להתייעץ היות וסוכם שזה יהיה בישיבה הבאה וכולכם הייתם    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

וזה כתוב בפרוטוקול. כתוב בפרוטוקול. פשוט חשבתי שדברים שנכתבים בפרוטוקול אבי אליהו מן  

 -אבי סליחה  -אבי סליחה -הסתם אמורים לקרות. טוב הסעיף השני אבי סליחה 

 צריך לשמוע את האמת משני הכיוונים.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אתה אפילו לא מדייק באמת, אבל זה לא הנושא עכשיו. אתה ממש לא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מדייק באמת. טוב, אוקיי. אגב זה מאוד מעניין כי אתה לא חזרת לאיריס בכלל עם תשובה על מתי  

  ,כך רצית להיפגש, בסדר. הנושא השני על סדר היום הוא הגדלת תב"ר אבי  להיפגש איתך אחרי שכל

 -אם אפשר להמשיך בדיון, עינת אני לא דיברתי עלייך. הנושא השני -אבי ,אבי ,אבי ,אבי

 למה צריך להתדיין אם אפשר אפילו להסיט נגדנו? סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:
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לאת שאת סיגל כדוברת לא יודעת איך מתנהלות ישיבות, אני באמת מתפ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני באמת מתפלאת. באמת מתפלאת. טוב חמש דקות הפסקה.

 

 ה * הפסק

 טוב, חברים אנחנו ממשיכים. טוב אז אנחנו בשידור.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

תב"ע  [     2]   פיתוח  עבודות  תב"ר  של    148+105הגדלת  להכנסות    3,374בסך  והתאמה   ₪ אלפי 

 מהיטלי פיתוח

 

הנושא השני על סדר היום חשוב שתקשיבו, הגדלת תב"ר עבודות פיתוח   לין קפלן ]ראש המועצה[:

בהתאמה להכנסות מהיטלי פיתוח, מה שחשוב להגיד על הנושא    3,374,000בסך    148-ו  105  עתב"

 105השני מירי זה חשוב, הנושא השני הוא טכני במהותו היות והתקבלו הכנסות לקרן הפיתוח של  

, ולמעשה כתוצאה מההכנסות בקרן הפיתוח יש צורך להגדיל את 3,374,000של הסכום הזה, של  

 ת הקיימות שנכנסו לקרן. אלדד אתה רוצה להרחיב? ולהתאים אותו להכנסו 105התב"ר של 

מיליון    64מיליון שקלים, בפועל יש    60.6כן בסופו של דבר התקציב עומד על    אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 -זה ממש טכני )...( של ההכנסות )...( .שקלים בין השאר 

 מה זה טכני? אתה מעביר, אתה מגדיל את התב"ר, זה ממש לא טכני.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 זה טכני כי יש לך את ההכנסות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 החלטה

באמצעות הוספת חוק העזר לתל  2013-תיקון צו המועצות המקומיות )עבירות קנס()תיקון( התשע"כ

,לחלק הרלוונטי למועצה בתוספת  2021-התשפ"אמונד )שמירה על איכות הסביבה ומניעת מפגעים(, 

 הראשונה לצו

 

 הנושא לא הועלה להצבעה.

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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 -בסופו של דבר התב"ר זה דבר שנצבע אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 -ברור שצבוע אבל יש עוד הרבה דברים שצריך לעשות עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לא זה פיתוח עינת זה לא השבחה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה התוכנית?  מירב דין ]חברת מועצה[:

 פיתוח.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

האם הולכים לעשות עוד שצ"פים מפוארים או הולכים לדאוג בתושבים    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 ?בכסף הזה

מירב הוצג בדיוק מה הולכים לעשות, זה המשך פיתוח, זה המשך פיתוח,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

זה הוצג בכל הדיונים הקודמים, זה המשך פיתוח של שכונה שלא סיימה פיתוח, של מדרכות וכל  

 מה שנדרש שם, הסדרי תנועה והכול.

י זה לא היה מספיק ברור. אתם  אני אחדד את השאלה שלי תודה אול  מירב דין ]חברת מועצה[: 

 - רוצים עכשיו להקצות עוד כסף לתב"ר, זה בסדר, אני מנסה להבין מה עושים

 -זה לא להקצות  לין קפלן ]ראש המועצה[:

רגע סליחה בבקשה אל תפריעי לי בסדר? אתם רוצים שנאשר את הכספים   מירב דין ]חברת מועצה[:

לפרויקט   להוצאה  הי105האלה כתב"ר  להבין האם  , השאלה  רוצים  א פשוטה, האם לשם אנחנו 

הכסף הזה הולך לצרכים של התושבים או להמשיך פיתוח של השצ"פים, והתושבים נשארים עם  

הולכים   מה  התב"ר,  את  שנאשר  רוצים  אתם  להבין,  רוצה  אני  תקינים,  לא  אלמנטריים  דברים 

 לעשות בכסף הזה בדיוק לטובת התושבים נקודה, תושבים שגרים שם. 

התשובה היא לא, זה לא שצ"פים, כמו שהוצג השצ"פ המרכזי   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

-מיליון האלה, ובשצ"פים העתידיים, ה  60-הסתיים בתב"ר הקיים כבר הוא כבר מתוקצב בתוך ה

השצ"פים העתידיים לא נמצאים בכלל במכרז, כרגע לא תוכננו עד הסוף ככה שזה לא, מדובר על    4

 .105של הפיתוח 
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 -מה בדיוק  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - יש לכם את כתב הכמויות קיבלתם מזמן, מה הולכים לעשות תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - לא כתב הכמויות, זה רלוונטי למה שהיה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אין לי משהו להגיד לך ספציפי תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -מה התוכנית? נביא לך כסף  מועצה[: מירב דין ]חברת

 להמשיך את פיתוח השכונה. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אל תדברו איתי במילים וסיסמאות, מה זה להמשיך את הפיתוח? איזה   מירב דין ]חברת מועצה[:

 רחובות? איזה כבישים? 

יד לך איזה רחובות איזה  זה לא עובד ככה, גם אין לי קבלן להג  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

כבישים, אני לא עכשיו אגיד איזה רחובות וכבישים עוד חצי שנה נצא למכרז ועוד שנה זה יבוצע,  

יש הרבה דברים שצריכים לעשות, אנחנו צריכים לצאת למכרז כמו שכבר אמרנו המון פעמים אנחנו 

יכו יהיה לדבר על מה מתחילים,  ל להיות שכשעד שנצא  צריכים לצאת למכרז כדי שבכלל אפשר 

למכרז אז רחוב אחד יהיה מאוכלס יותר מהרחוב השני, וזה מה שאנחנו נצטרך לעשות, זה דינאמי, 

 אנחנו מפתחים את השכונה, ומדובר על פיתוח השכונה ולא על שצ"פים. 

 דודו בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -רשימה בדיוק מהשמעתי, שמעתי, אפשר לקבל  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 רגע דודו קיבל את זכות הדיבור בבקשה מי שרוצה ידבר אחר כך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מיליון    61-את יודעת יש איזה תעלומה שאני לא מצליח להבין אותה. ה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 שנים. 10-למה אני שואל? זה אושר לפני יותר מ -שנים 12שנים,  10-אושרו לפני יותר מ

 התב"ר? מה פתאום.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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לא, התב"ר הזה זז לפי קצב ההכנסות, לדעתי פעם אחרונה שאישרו את    אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 -זה לפני שנה שנה ומשהו גג שנתיים

 מה זאת אומרת? הוסיפו. התב"ר נפתח לפני עשור כמעט. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מיליון, הוא נפתח על סכומים מסוימים.  60-60הוא לא נפתח בתחילה על    מועצה[:אלדד חזי ]חבר 

 אז זה בדיוק מה שאני רוצה לשאול. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אני חושבת שאתה טועה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אז הוא צמח הרי בהדרגה, מה היה הסכום הראשוני של התב"ר? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מיליון זה היטלי פיתוח   3-מה שאני אגיד בינתיים זה שהכספים האלה ה לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -שילמו, כידוע היטלי פיתוח מיועדים 105שהתושבים של 

 - כל הסכום הזה של התב"ר הוא היטלי פיתוח דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מיליון האלה שאנחנו מדברים עליהם עכשיו זה הכול היטלי פיתוח   3-ה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שתושבים שילמו לקרן הפיתוח על מנת להמשיך ולפתח את השכונה שלהם, זה הסכום.

הבנתי, נקודה. עכשיו אני שואל מתי יצא התב"ר הראשון, איך הוא   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

כי יש איזה מבחינתי אני רוצה לראות אם אותו סכום, אותו תב"ר שהיה לפני    צמח לסכום הזה,

את   עשה  מי  שהיו,  במחירים  שינויים  אין  נוספים,  מכרזים  פה  אין  התייקרויות,  פה  אין  שנים 

 התחשיבים?

דודו אבל המכרז אנחנו כל הזמן מדברים על שלב ג', בשביל לצאת לשלב    לין קפלן ]ראש המועצה[:

למכרז   אנחנו  ג'  חדש  למכרז  עכשיו  שיוצאים  ברור  אז  התקציבית  המסגרת  את  צריכים  אנחנו 

 מדברים על זה כמה ישיבות.

 - אז יופי אני לא רוצה ש דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - לכן אנחנו הצענו את ה  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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נקבעו    105וח של  אני רוצה לדעת כמה כספים מתוך ההכנסות לפית  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - מתחילת הפרויקט

 אבל הצגנו את זה בישיבות האחרונות.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא, בהתאם למה שהצגתם לא היה בכלל כסף.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מה פתאום, מה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -ת, אני מדברהיה בסך הכול, תקשיבי זה לא מהישיבה הקודמ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אין בעיה יענו לך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רואה ככה, אני מסתכל במערכת אוקיי? אני רואה שבפעם הראשונה   אלדד חזי ]חבר מועצה[:

על    2015-ב התב"ר  את  ב  16פתחו  כך  אחר  ל  2017-מיליון.  אותו   2017  -2019מיליון,    35-הגדילו 

  37-אני רואה לפי סכומים זה בדיוק לפי קצב ההכנסות ל  2018-מיליון, אחר כך ב  35-הגדילו אותו ל

 -מיליון

שנים אותו   10שנים,    10, אז זה  2015,  2017זה בדיוק מה שאני חשבתי,    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -סכום אתה בא ואומר עכשיו

 לא זה לא אותו סכום.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

הסכום הזה מיועד לפיתוח תשתיות, כמה מתוך זה מיועד כמה מתוך    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 . 61-לשצ"פים, אני רוצה לדעת איך החלוקה של ה

 * מדברים ביחד.

 -הרי זה לא הגיוני שאותם סכומים דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה לא אותם סכומים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - מיליון 65אתם מציגים  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 .35. 35 ילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:תה
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 דודו תקשיב, לא.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 .35 -2017-הוא אמר, ב 35 תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - זה גדל לפי קצב ההכנסות, אתה לא יכול  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 .64ועכשיו זה  60, 52, 42-ל 35-זה עלה מ אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 ואיפה זה אמור להיגמר?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לפי קצב ההכנסות.  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

סליחה סליחה, אני רוצה לדעת    -הרי יש תוכנית סופית לא? איפה זה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

לדעת כמה אמורה לעלות כל תוכנית הפיתוח. תגיד    לא מתי זה ייגמר הגבייה של היחידות, אני רוצה

מיליון, תגיד לי את הסכום שאני אדע איפה אני מגיע ואם    100מיליון, מיליון,    300מיליון,    200לי  

 יש לי כספים.

 בבקשה תהילה רוצה לענות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מיליון שקלים כולל    78על    תוכנית הפיתוח נכון להיום עומדת  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

השצ"פים העתידיים, אנחנו לא מדברים עליהם כרגע, אם אתם זוכרים כשהגשנו וזה כן קשור לכל  

מיליון, אנחנו מבקשים לצאת    60הישיבות הקודמות, אנחנו תמיד דיברנו על זה שעד עכשיו בוצע  

טרך בהמשך במכרז שלב ד' מיליון הנותרים זה מה שנצ  5-מיליון כשאנחנו מעריכים שה  13עם עוד  

בכלל, לא שלב ג' לשצ"פים העתידיים. אתה שואל אם לא היו התייקרויות? היו התייקרויות, עדיין  

 -מיליון שקלים שאנחנו מעריכים  78-אנחנו עומדים סביב ה

מבחינת   105מיליון שקלים את אמורה לגמור את כל    14-זאת אומרת ב  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מיליון.  14תיות, מבחינת פיתוח שצ"פים, זה מה שאת אמרת פיתוח תש

 . 17. זה 4ועוד  13, 17  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מיליון.  78-וזה יגיע ל 60, היום אנחנו על 18 תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 בלי השצ"פים היא אמרה לך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 נכון? 64אתם רוצים להוסיף עכשיו זה  3ד ועו 61בסדר  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 . 70-זה מה שיש לנו, אנחנו כרגע רוצים להגדיל את התב"ר ל תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אני לא מדבר עכשיו על הלוואות, אני רוצה לדעת כמה אמורה לעלות   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

זה אמור   78  -, זה אמורה להיות כל הבעיה78אוקיי. תזכרו    78,  78התוכנית הסופית, אתם אומרים  

 סופי.  פתרוןלתת 

 * מדברים ביחד.

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  כולו    תהילה  כמובן  ימומן  ג'  ששלב  היא  ההערכה  מעריכים,  אנחנו 

 מהיטלי הפיתוח, לגבי השצ"פים אנחנו עוד לא מעלים אותם כי אנחנו לא יודעים מה יהיה.

 ?84-, ו148, 105-אוקיי והתב"ר הוא תב"ר ל :דודו גרינברג ]חבר מועצה[ 

 - זה תב"ר 182לא,   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 . 105זה מגדל המים ומה שמסביבו, זה  148 תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אני   -אז אני רוצה את שאלתי בבקשה וגם להתייחס. אחד, אנחנו לא  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

גביית ההיטלים והפירוט שלהם כדי שתהיה לנו תמונה רחבה יותר גם    ביקשתי נתונים בהקשר של

על החלוקה כפי שאתם יודעים בהיטלים יש חלוקה גם בין סעיפים, ולא קיבלנו עדיין את המספרים  

בכלל בשביל להמשיך להתייחס רגע שנייה אלדד אני   MUSTהאלה ומבחינתי זה מספרים שהם  

, אני רוצה להגיד שזה ממש לא עניין טכני בלבד, כי ברגע  2-אגיד את כל ההתייחסות בבת אחת. ו

שמאושר כסף הוא יוצא, ויש פה שאלה על מה ואיך יוצא הכסף, ובישיבה שתתקיים לאחר הישיבה  

הזאת אנחנו העלינו הצעה לסדר בהקשר הזה של איך ומה יעשו עם הכסף, ולכן מבחינתי לבקש 

 - ף זה לא רלוונטי אפילולקחת את הכסף לפני שהחלטנו מה נעשה בכס

אני אענה לגבי ההכנסות ששאלת אותי לגבי החלוקה. החלוקה היא די   אלדד חזי ]חבר מועצה[:

שליש יותר  או  פחות  שצ"פ  -שליש-פשוטה  היטלי  שלישי  בנייה,  היטלי  שליש  אומרת  זאת  שליש, 

אי פחות או  תר  3-מיליון תחלקי אותם ב  64-את ה  יתיקחושליש היטלי טיעון, זאת אומרת שאם  

יותר מה נכנס לפי כל היטל זהו זה המשמעות. בסופו של דבר כשיזם מגיע, כשתושב מגיע, שמישהו  
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מגיע לגבות את ההיטל הוא לא משלם רק על סעיף מסוים, הוא מסיים את כל ההיטל, זה ביחד, 

 -ערךתוכלי לדעת פחות או יותר כמה כל היטל. זה ב 3-תחלקי ב 64- פחות או יותר. קחי את ה

אתה יכול לעשות עכשיו את ההלימה גם את התוצאות? יש הלימה בין   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מיליון יצאו על טיעון?  20הכנסות להוצאות? 

לא, את לא יכולה, אי אפשר לדעת לפי התב"ר הזה. את לא יכולה לדעת    אלדד חזי ]חבר מועצה[: 

 -עכשיו

סוף הפרויקט זה כבר מאוחר מדי, מה זה בסוף הפרויקט? סדר גודל,    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 שליש.-שליש-גם פה לא אמרת לי בדיוק, אמרת שליש

קחי את התהליך יזה פחות או יותר אני יכול להגיד לך שבהכנסות אם ת  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 -הזה יש תעריפים, ככה אני 

 רגע על ההוצאות. הבנתי, אני שאלתי עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אי אפשר לדעת בדיוק על ההוצאות מה הולך כי זה בסופו של דבר עבודה   אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 -שקבלן בא עושה עבודה הוא עושה עבודה משולבת, אין הפרדה

מה שעוד חשוב להגיד זה שזו החובה שלנו כרשות שגובה היטל פיתוח    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 לפתח לתושבים את השטח שלהם, זה פשוט חובה בסיסית שלנו לפתח. 

 פה זה קונצנזוס.   מירב דין ]חברת מועצה[:

אבל לא לקטוע בבקשה, גם כשמסכימים אם אפשר רגע לתת לי לסיים    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

החובה שלנו, והיות ויש בקרן הפיתוח את הסכום הזה, שזה סכום אני חוזרת  לדבר, והיות וזאת  

שוב שתושבים שילמו בשביל שיפתחו להם את האזור שלהם, וזה שכונה כידוע בפיתוח, וכידוע ברגע  

שאנחנו לא שמים מדרכות ולא ממשיכים לפתח אותה יש גם בעיות בטיחות שנוצרות וכן הלאה וכן  

תקדם בפיתוח של השכונה הזאת, זה בכלל לא שאלה כי אנחנו עלולים להיות הלאה ולכן חייבים לה

 חשופים לתביעות כאלה ואחרות. איילה בבקשה. 
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]חברת מועצה[: כל   אילה רבין  והוזזה פעמיים,  נקבעה כבר לפני שבוע  קודם כל, הישיבה הזאת 

את כל השאלות השאלות שלכם לגיטימיות, הייתה לכם ישיבה שלמה שבוע שלם לשאול שאלות,  

האלה, שמאוד מאוד חשובות לכם. הנושא הזה של התב"ר הזה עולה כבר פעם רביעית, זאת אומרת  

 - זה בשלמותו כבר

 באמת זה שאלה למה זה עולה פעם רביעית.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 שנייה סליחה. ,שנייה ,שנייה אילה רבין ]חברת מועצה[:

ה שאחרי אבל זה בסדר, אנחנו אכשיש לנו הצעה לסדר במליבדיוק    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - מעלים את זה כבר מ

 -התב"ר הזה השתנה בשלמותו אילה רבין ]חברת מועצה[:

 השתנה משהו תהילה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אנחנו מציעים כבר פעם רביעית שאנחנו מנסים להביא חלופה   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לצאת למכרז, פעם חמישית לדעתי שאנחנו מציעים חלופות שונות, באמת.שונה בשביל 

 -סליחה אני התחלתי לדבר אילה רבין ]חברת מועצה[:

 איילה בבקשה, אבי אל תפריע.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אני לא מפריע, אני רק מנסה להבין  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ן לשאול את כל השאלות, כמו ששאלתם בפעמים  היה לכם ים של זמ  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 - הקודמות, ושאלתם באיחור באמצע ישיבה

 -איילה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני מדברת אל תפריע לי. אילה רבין ]חברת מועצה[:

אבי אתה מפריע, אבי אתה מפריע. טוב אם הישיבה הזאת לא תתנהל   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות הפסקה.  5שוב   בזכות דיבור אנחנו נעשה
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אני מציע שתעשי את ההפסקה עכשיו, נחסוך את הזמן. אי אפשר עם   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - האיומים האלה

 אבי רק את עצמך אתה יכול לשמוע?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני לא הולך לשבת פה ולשמוע הטפות מגברת איילה רבין.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אבי כשאתה תדבר יכבדו אותך. כשאתה תדבר יכבדו אותך ואתה תכבד.    המועצה[:לין קפלן ]ראש  

 -כשאתה תדבר יכבדו אותך, איילה שנייה. אוקיי? אני מבקשת שכל אחד יכבד את השני כאן

 -זה לא נקרא לכבד, זה לא נקרא לכבד  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אתה לא נותן לה לדבר. חמש דקות הפסקה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * הפסקה. 

טוב אפשר לחזור לדיון והפעם לכבד אחד את השני? אפשר לחזור לדיון?    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

טוב אנחנו בשידור זכות הדיבור לאיילה, מי עוד רוצה להתייחס בבקשה להרים ידיים עכשיו ובסוף  

 ב ויועצים משפטיים. איילה בבקשה.היועצים המשפטיים יתייחסו. איילה, מיר

 - איילה זה לא רלוונטי מה שאת סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 כל מה שאני אומרת לא רלוונטי. אל תסתמי לי את הפה. אילה רבין ]חברת מועצה[:

 לא להפריע.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא מעניין אותי.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

לא מעניין אותך צאי החוצה, מעולה, תסתמי את האוזניים, חוצפנית    אילה רבין ]חברת מועצה[:

ממש. לא מעניין אותך אז אל תשמעי, שימי אטמים באוזניים. אל תפריעי לי באמצע הדיבור שלי, 

 חצופה.

 גסות רוח מיותרת. איילה בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אני לא אשב ואשמע אתכם, ישיבה קודמת שמבירו ]חברת מועצה[:סיגל זהבי 



 

 נוצר על ידי 

21 

 -סליחה אני מדברת לא מעניין אותי אילה רבין ]חברת מועצה[:

סיגל את מפריעה לדבר, את לא קיבלת זכות דיבור, את מפריעה לדבר,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 את יודעת איך זה עובד אז תפסיקי, איילה בבקשה. 

]חבר רבין  מועצה[:אילה  לקבל   ת  בשביל  לגיטימיות  שהן  שלכם  השאלות  כל  את  לקבל  יכולתם 

החלטה עכשיו. מה שקורה אני יודעת לאיפה זה הולך, עוד פעם לא נקבל החלטה או שתצביעו נגד.  

, שוב יימשכו אותם עוד חודש בקבלת החלטות בקשר לזכויות שלהם, שהם 105-תושבים ישבו ב

 -ח עליהם, לין הגישה כבר כמה פעמים הצעה שלמה לפיתוח שלםשילמו כספים שמגיע להם פיתו

, ועכשיו רוצים להשתמש בכספים שכבר נגבו,  105כמעט שלם, בהתאם למה שהוצג לפניכם לגבי  

 -וזאת זכותם, ואם לא יאשרו להם את זה, אני במקומם הייתי יוצאת לרחובות ומפגינה

מועצה[: ]חברת  שמבירו  זהבי  הב  סיגל  מול  ההסטה מפגינה  את  תמשיכי  הסטה,  הנה  כן  תים, 

 הפראית שלך.

אני מבקשת לא להתפרץ לדבריי. בבקשה אל תתפרצי לדבריי. מגיע להם    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 - את השירות הזה

 שיפגינו מול הבתים, נכון. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

אתם חותרים לעוד חודש של סחבת,   מגיע להם את הפיתוח הזה, נקודה.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

נקודה. חוץ מזה אנחנו מגיעים לישיבות האלה, לין, גם אנחנו מגיעים בגדר אשמים, ואנחנו צריכים 

את   תפתחו  לעבוד,  באנו  אז  הזה,  לחדר  שנכנסים  מהרגע  במשפט  אנחנו  לא.  שאנחנו  להוכיח 

 - האוזניים, תקשיבו, תבואו בנפש חפצה לעשות דברים ולקדם דברים

 איך זה קשור לדיון? איך זה קשור לדיון? איך זה קשור לדיון? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 למה אתה מפריע?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כי סתם היא מדברת לקהל, לא מדברת לנושא.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חברת  רבין  נקודה. אתם חושבים שמשה  אילה  לסיים  לי  לתת  נעשה אני מבקשת  לא  ו 

כשורה, משהו בניגוד לחוק, יש כאן מבקר תבקשו מהם לבקר את זה, אבל אי אפשר שכל ישיבה  
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כולנו בגדר אשמים. יש לכם שאלות תבואו לשאול, יש לכם ביקורת תבקשו שיבדקו את זה, נקודה.  

 אבל בואו תעבדו, תצטרפו אלינו, נעבוד ביחד, נקדם את האישור הזה, מספיק. באמת.

 טוב, מירב ואחר כך יועצים משפטיים.  פלן ]ראש המועצה[:לין ק

]חברת מועצה[: לא רק שהעלינו שאלות, העלינו    עינת קדרון  איילה,  להגיד משפט  רוצה  רק  אני 

הרבה שאלות, חלקן נענו וחלקן כמו שאמר כרגע אלדד לא רק שהעלינו שאלות העלינו הצעה לסדר  

 - שינו סיורים בדיוק כמוכם, ראינו את הדבריםרק אתם מתעלמים מהדברים שלנו חשובים, ע

 והחלטות מליאה שמתקבלות ולא מבצעים אותן.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אנחנו עובדים בתנאים הרבה יותר קשים ממה שאתם עובדים כי לנו   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

, לעורך דין  2015-וק ב? שומר סף או מגן אנושי ככה קראתם לו בפייסב2015-אין איך קראתם לו ב

לצאת   ממך  מבקשת  אני  אבל  בפייסבוק,  לפוסט  הקישור  את  לכם  אראה  תיכף  אני  אז  ויינברג. 

את   מעלים  הייתם  דברים.  הרבה  בשביל  קשה  מאוד  עובדים  אנחנו  בסדר?  לנו  שמטיף  מהמקום 

 הנושא שלנו לסדר היום אולי זה היה נראה אחרת. 

חזור לדיון ענייני, אני מבקשת לחזור לדיון ענייני. מירב  אני מבקשת ל  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 ואחר כך יועץ משפטי בבקשה.

מועצה[: ]חברת  דין  כאן    מירב  שיושב  ואחד  אחד  כל  כאן,  שכולנו  להזכיר  רוצה  אני  אז  תודה. 

ואני בטוחה שכולנו כאן, לא   במליאה אני מסתכלת על חבריי שאני עובדת איתם בצורה הדוקה 

יודעת   אנשים  בטוחה,  היערות,  שכונת  תושבי  בטח  והתושבים.  היישוב  טובת  את  רוצים  שכולנו 

מדהימה   אוכלוסייה  זו  הזאת,  האוכלוסייה  את  רוצים  אנחנו  ליישוב,  שמגיעים  חדשים  תושבים 

ונהדרת, ואנחנו רוצים שיהיה להם טוב, והם גרים שם בבתים והם שילמו את מיטב כספם, ולפני 

 -שהולכים ומגיעים ורצים ל

 חצי שנה רצים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לאיך אני אגיד את זה? לפוסט פייסבוק הבא ליחצ"נות הבאה צריך רגע    מירב דין ]חברת מועצה[:

וטובה, מגיע להם   ולתת לתושבים את מה שבאמת מגיע להם, מגיע להם עבודה איכותית  לעצור 

ושצ"פים מפוארים על חשבון דברים    םגרנדיוזיישהכספים שלהם לא ילכו על כל מיני פרויקטים  



 

 נוצר על ידי 

23 

הם כשהם מוציאים את הכסף ומשתמשים בכסף שלהם במלוא אלמנטריים של הבית שלהם, מגיע ל

הזהירות, שמביאים להם עבודה טובה, לא יכול להיות שיש תושבים שגרים שם עכשיו, וסובלים  

מהצפות, מאז, וזה עדיין לא מטופל. ואני מבקשת להבין מה קרה, ומקבלת על זה תשובה מגומגמת  

הבאה, השורה התחתונה היא שלתושבים מגיעה מהמפקח שגם על זה אנחנו נדבר תיכף בישיבה  

 איכות חיים נקודה. 

 מירב סיימת?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  להזכיר    מירב  רוצה  רגע  אני  ההשוואה  צורך  בשביל  רק  תודה.  סיימתי,  לא 

פי , גם שם לקחו כספים של התושבים, כס89לטובת מי שלא זוכר כדוגמא את הגינת כלבים בשכונה  

אלף שקלים וגינת הכלבים לא    300פיתוח של התושבים, עשו שיפוץ, והשיפוץ היה לא טוב, לקחו  

טובה לכלבים, אז היה פרסום פייסבוק עם הרבה בלונים והיה מקסים, יום אחרי אף אחד לא זכר  

שיש שם תושבים שצריכים באמת להשתמש בגינה הזאת. וזה תקוע, וזה עדיין תקוע, ופנתה תושבת  

קבל בבקשה מה קורה לא קיבלה אפילו תשובה. אז אני אומרת לפני שרצים ולוקחים עוד כסף  ל

תביאו והנה  במועצה   ,לתושבים  להאמין  רוצים  אנחנו  איכותית,  עבודה  תנו  תעצרו,  רגע,  תביאו 

וביכולות שלה, אנחנו רוצים לראות תוצאות טובות בשטח, תראו תוצאות טובות בשטח, תראו שיש  

 ית, אנחנו נוכל להתקדם הלאה, עד אז לא משחררים שום שקל, קחו את זה בחשבון. כאן בעל ב

 תודה. תהילה ואחר כך יועץ משפטי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אנחנו לגבי איכות העבודה כבר דיברנו על זה לא מעט פעמים    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

ודיברנו על זה שהמכרז הזה הוא מכרז ותיק, ישן, עם קבלן שנמצא פה הרבה מאוד שנים. אנחנו 

מבקשים כבר פעם רביעית או חמישית אני כבר לא יודעת לצאת למכרז חדש עם קבלן חדש, פיקוח 

את כל המידע כולל לשבת פה בישיבה שביקשתם באיזה   חדש, לעשות את זה בצורה נכונה, נתנו

פורמט שביקשתם עם התושבים, יחד עם מי שהגיע, הגיעו עינת ודוד, ישבו שאלו דיברו קיבלו את  

חלופות    5-ל  4כתבי הכמויות, קיבלתם את התוכניות, כל דבר שביקשתם קיבלתם. הצענו פה בין  

בשלבים, כל דבר הצענו כולל עכשיו שזאת התפשרות שונות, עם הלוואה, בלי הלוואה, בשלבים, לא  

מיליון שקלים ועם זה אנחנו נצא. זה לא דבר נכון, זה דבר שאנחנו לא   3.5מטורפת להגיד יש לנו  

מאמינים בו, אנחנו חושבים שצריך לצאת למכרז כולל, לתת להם את מה שהם צריכים. קיבלתם 

ם צריכים לקבל, כל הפגמים שיש היום בשטח  כל מה שרציתם, אין לי שמץ של מושג מה עוד את

ועדיין בשנת בדק, ועדיין יטופלו, הם עכשיו עוד לא נעשו מסירות, גם זה נאמר, אנחנו חוזרים על  
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עצמנו באותם דברים, תנו לנו לעבוד. אם תתנו לנו לעבוד אנחנו נוכל לצאת למכרז, ונוכל לתת להם 

ים לעשות את זה, אין לנו דרך, אין לי קבלן אמיתי  את השירות שמגיע להם. היום אנחנו לא יכול

וזו   3.5-אין לי קבלן שיכול לפעול שם. ואנחנו חייבים לצאת למכרז וזה ה מיליון שקלים האלה, 

 התפשרות.

 -רגע שנייה, בבקשה יועץ משפטי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 נו על זה. הוא לא יועץ משפטי, אנחנו דיבר ,רגע ,רגע  מירב דין ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: ויינברגר  עמיחי  יועץ   עו"ד  אני  המשפטי,  היועץ  לא  אני  הדיבור.  רשות  את  קיבלתי 

 -משפטי

 בשום פנים ואופן, לא יהיה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב כיועץ המשפטי אני נותן לעמיחי את הרשות לדבר בשמי.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 ך הדין עמיחי ויינברגר בבקשה.עור  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  דין    מירב  עורך  כתוב  הזה  בסעיף  חשוב  שזה  להגיד  לפרוטוקול  רוצה  אני 

 - שאתה מתחייב לא להעביר או להסב זכויות וחובות לפי סעיף זה  23סדינסקי, כתוב במפורש סעיף  

 הסבת זכויות זה בין תאגידים.   זה לא הסבת זכויות בואי לא נתבלבל.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - לא יקרה סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 מירב הוא התייחס להעברת זכויות, העלית נקודה תני לו להתייחס.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רוצה לפרוטוקול, אני רוצה רגע להבין מחבר המועצה רותם  ,לא ,לא מירב דין ]חברת מועצה[:

 -ראה לא מבין, אני רק אקריא ברשותך לך ולכל התושבים שצופים בנו עכשיושכנ

 כבר הקראת תני לו להתייחס. הקראת.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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לא הקראתי. מתוך החוזה שעליו חתום עורך דין סדינסקי כתוב במפורש   מירב דין ]חברת מועצה[:

פטי מוטלת החובה לתת את הייעוץ המשפטי ויש כאן שורה: למען הסר ספק יובהר כי על היועץ המש

יכול   לא  הוא  קרי  אישי,  באופן  בעצמו  המקומית  לרשות  הנדרשים  המשפטיים  השירותים  ואת 

 להעביר את הסמכות שלו לאף אחד מחבריו. 

 לא מעביר, הוא פה. הוא פה. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 זה לא מעניין. רותם לא יקרה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

מועצה[: ]חברת  דין  לא   מירב  אני  תיתן  אל  רותם  תתפוצץ.  הישיבה  חבל  לזה  מוכנים  לא  אנחנו 

 עוד יחשבו שזה היועץ המשפטי של המועצה.  -מוכנה

 אפשר לתת ליועץ המשפטי להגיב? בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -סיגל אם אני יכול להשלים משפט עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אתה כן, בהחלט. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 גם עורך דין ויינברגר מטעמי. עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אנחנו נעשה גם בדיקה. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

ת לעניין כי אני אין בעיה אנחנו נשמח. אחד, הסבה היא לא רלוונטי  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

כיועץ  המשרד,  כמועמד  אני  שניגש,  זה  הוא  במכרז  ההצעה  במסגרת  והמשרד  משרד,  במסגרת 

 המשפטי. עמיחי ויינברגר עורך דין כספי אתה מוזמן להמשיך לשלוח מכתב זה בסדר.

 לא לאיים על תושבים. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: לא היה כאן איום. אמרתי, הזמנתי לקבל מכתב. אז דבר ראשון   עו"ד עדי סדינסקי 

הסבה לא רלוונטית לעניין כי אני לא מסב את ההסכם, הסבה שלו זה להעביר את זה לגוף משפטי 

אחר, אני לא מעביר את זה לגוף משפטי אחד. שתיים, מזמין אותך לקרוא את כל החוזה ואחרי זה  

אני נותן לעורך דין ויינברגר לדבר משום העברת הסמכות שלי,  אם תרצי גם נדבר עליו, אין בזה ש
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אין בזה משום הפרת ההסכם, ואין בזה סתירה של ההסכם, ואם מישהו מייעץ לכם אחרת זה א'.  

עכשיו ברשותכם מתוקף הסמכות שלי כי אני היועץ המשפטי כמו שאמרת, שמונה כדין, בואי רק  

 - יבורנזכיר את זה, אז אני מעביר את רשות הד

אתה לא מעביר, אנחנו לא מסכימים. אז אני מעבירה את רשות הדיבור    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 שלי לעורך דין כספי. 

 -היא זאת שקובעת את ה עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 לא. ,לא ,לא  מירב דין ]חברת מועצה[:

 ראשת המועצה היא זו שקובעת את הדברים.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

את מוזמנת לסגור את הישיבה, אנחנו לא מקשיבים לזה בשום   סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 פנים ואופן.

היות וקיבלת את התשובה של היועץ המשפטי שאין בכך העברה, עורך    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 דין ויינברגר מוזמן להתייחס.

יר את הנוהל לבחירת יועץ משפטי, שאתם לפרוטוקול אני רק רוצה להזכ  מירב דין ]חברת מועצה[:

בפני   ייצוג  יחשבו  עניינים  ניגוד  וכו',  לגרוע מכלליות האמור  כאן ככה: מבלי  וכתוב  לנו,  שלחתם 

 - הרשות המקומית, תאגיד מקומי, ואתה כרגע אתה

 סליחה?  ,סליחה עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

פה, אני מצטערת. אתה במסגרת היותך  אתה לא יכול לפתוח את הפה    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 יועץ משפטי אתה לא יכול לפתוח את הפה, נקודה. 

טוב א' תודה. שמעתי דווקא דברים שאני אוהב לראות את החיבור    עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 -או את הדברים המשותפים, ואני אצא מפה מהניסיון שלי אספר לכם קצת מהניסיון שלי

 לא סליחה אני לא רוצה לשמוע.  ועצה[:מירב דין ]חברת מ

 -הדברים המשותפים עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:
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 לא אני לא אשמע.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - הדברים המשותפים שמעתי פה את הדאגה עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 אני לא מוכנה לשמוע.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד  

מירב דין, יש יועץ משפטי שנתן לך את החוות דעת וגם פירש לך את מה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לדבר   ויינברג  דין  לעורך  ואני מבקשת לתת  היועץ המשפטי  לכבד את  אני מבקשת  אז  שהקראת, 

 בבקשה.

 אני לא מוכנה לזה, בואו נצא. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -, את מבלבלת את הכיוון וזה לא3נקודה  16בסעיף  י ויינברגר ]יועמ"ש[:עו"ד עמיח

 ביקשתי פירוש? לא ביקשתי פירוש.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב את לא יועץ המשפטי של המועצה, את חברת מועצה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא צריך להתעצבן, בואו נדבר רגוע.  עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 * מדברים ביחד.

מי שיכול לדבר בשולחן המליאה זה חברי המועצה, והיועץ המשפטי שיש    מירב דין ]חברת מועצה[:

 לנו כרגע, לכן אתה בכובע מי אתה? אני עוד פעם שואלת, בכובע מי אתה מדבר?

ר נאמר לך, ולא נחזור על הדברים. נאמר, חודד, הוסבר, לא נחזו  עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 על הדברים וזכותך להביע את דעתך שאת לא מקבלת.

 בתור מי אתה מדבר עכשיו? בתור מי? בתור מה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אם תקשיבי אני אגיד לך. עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 לא אני לא רוצה להקשיב. עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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אז את לא רוצה להקשיב אז למה את שואלת? זה ראשת המועצה   עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

תקבע מי ידבר ומי לא. זה שזה מטריד אתכם שבאים לכם להסביר, בסדר. אני מקבל את זה שזה  

 -לא אישי נגדי

שנות    20אבל צריך לנהל את הדברים בצורה חוקית תאמין לי    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 י אני פעם ראשונה נתקלת בדבר כזה.ניסיון בתחום המוניציפל

באמת? זה מעניין, כי אבינועם ישב פה עם אהרן ולא היה לכם מה להגיד.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 חי ואדם, אבינועם. 

פעם ראשונה שאני רואה דבר כזה, לין קפלן מה שאת עושה    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -פה

 -כי אבינועם היה פה את משקרת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה לא שקר, עובדה כך. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -אני מציע ככה, מכיוון שאת מכירה את נילי ארד עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

יועץ משפטי ואת עוד   סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[: פעם ראשונה שיועץ משפטי שהוא לא 

 קוראת לו יועץ משפטי. 

אני מציע שתלכי לנילי ארד ותשאלי את דעתה, יועצת משפטית    חי ויינברגר ]יועמ"ש[:עו"ד עמי

 -של עיריית נתניה שאני מניח

 - אל תזכירו את נתניה אסור לי סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 שאני מניח שאולי את מכבדת ומכירה תשאלי אותה. עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

יש הסכם ניגוד עניינים אני לא מתכוונת לדבר על העיר שאני   רת מועצה[:סיגל זהבי שמבירו ]חב

גן,   לזינגר ברמת  גן, צמוד  הייתי בחדרה, ברמת  אני  לומר,  יכולה  כן  אני  עכשיו, אבל  בה  נמצאת 

 - מעולם לא ראיתי דבר כזה, מה שקורה פה לא קרה באף ישיבת מועצה

 ה היה פה.זה כן קרה כי ז עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:
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 - אתה לא מדבר סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 יש יועץ משפטי שהוא מדבר, אני לא מבינה למה אתה מדבר. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: ויינברגר  עמיחי  בה,   עו"ד  נכחתי  שאני  תביעה  על  לכם  ולספר  ואגב  לכם  להסביר 

 שתושבים כנגד רשות. 

 מירב את משתלטת על הישיבה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

]יועמ"ש[: ויינברגר  עמיחי  אני   עו"ד  המשפטי.  מהייעוץ  חלק  אני  המשפטי,  היועץ  ממשרד  אני 

 ממשרד היועץ המשפטי, ככה הם הדברים. 

 * מדברים ביחד.

סיגל אני מניח כמו שאת לא תרצי שיסתמו לך את הפה גם אנחנו    עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:עו"ד  

 לא נרצה שיסתמו לנו את הפה.

 חלילה אני לא סותמת לך את הפה ממקום אישי. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

פטי, זה  אבל זה מה שאת עושה, את סותמת את הפה לייעוץ המש  עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 מה שאת עושה עכשיו. את עושה סתימת פיות לייעוץ המשפטי ואת לא מאפשרת לייעוץ המשפטי. 

אז אני את רשות הדיבור שלי רוצה לתת לעורך דין כספי. רשות   סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

ב פה, הדיבור שלי אני נותנת לעורך דין כספי. אם תנהלי את זה בצורה לא של שקיפות אני לא אש

 - יש גבול לין קפלן תקשיבי לי טוב, הכמה שנים

 - סיגל את מפריעה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא יהיה פה סתימת פיות לייעוץ המשפטי.  עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

את מנהלת את הישיבה בצורה לא של יושרה, ואת יכולה להגיד    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 - מה שאת רוצה
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על היושרה. תזהרי    לין קפלן ]ראש המועצה[: ותיזהרי גם בדברייך  את לא מנהלת את הישיבה, 

 - בדברייך כשאת מדברת על יושרה. אני נתתי את זכות הדיבור לעורך דין ויינברגר והוא ידבר

תקבלי כזאת תביעת דיבה מפה עד לירושלים, שמעת אותי לין    מועצה[:סיגל זהבי שמבירו ]חברת  

קפלן? את לא תגידי שהוא יועץ משפטי כשהוא לא יועץ משפטי. להציג אותו לתושבים כיועץ משפטי  

 - והוא לא, אפילו הוא אומר שהוא לא. לפחות הגינות

 נברגר בבקשה.סיגל אני נתתי זכות הדיבור לעורך דין ויי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בתור מה?  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

ממשרד היועץ המשפטי, הוא היועץ המשפטי, אני ממשרד היועץ   עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

המשפטי, אני חלק מהצוות המשפטי, אני מייצג כאן בתיקים, עושה כאן עבודה משפטית יחד עם  

 עדי.

ני רוצה לפרוטוקול כמחאה, שאני יוצאת תוך כדי לא כדי  א  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -חלילה לפגוע בך אישית, אני פשוט חושבת שהישיבה מתנהלת שלא

 - אני אצא ובתום הדיבור איתך סיגל שמבירו זהבי:

 אנחנו נצא ויקראו לנו חזרה להצבעה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

יך את זה שזה יהיה בצורה כזאת וזה בסדר גמור. מעולה, אני מער  עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 אני לא נפגע זה בסדר גמור.

 .יוצאיםבחדר  * חלק מהיושבים 

 - עורך דין ויינברגר לא מוסמך, הוא לא יועץ משפטי  מירב דין ]חברת מועצה[:

טוב מירב את לא יכולה לנהל ישיבה משל עצמך אם את יוצאת אז תצאי   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בבקשה תודה, בבקשה. 

מהניסיון שלי, ואני ייצגתי כבר לא אחת ולא פעמיים בתביעות   עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

שהגישו תושבים כנגד רשויות, הבעיה הגדולה בתוך הדבר הזה זה שכאשר מתעכבים יתר על המידה  
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לא עכשיו נכנס למה כאן אבל זה מה שנקרא סיטואציה שיכולה להיות קיימת, אם מתעכבים  ואני  

יתר על המידה אנחנו נחשפים לתביעות של תושבים שקשורות בהמון המון דברים של התעכבות 

יתר, התעכבות בגלל או תביעות לאכיפה לחייב את הרשות לבצע, או תביעות של השבה תחזירו את  

ות של נזקי ביטוח בגלל אי ביצוע, או התעכבות עם בעצם נושאים של הצפות או הכספים או תביע

יש צורך לפתח את התב" וכאשר  של הפרויקט הזה שגם ככה נמצאת הרבה   עהמון המון דברים 

אנחנו גם עלולים להגיע למצבים שאנחנו משלמים הרבה יותר כסף בגלל שמה שהיה נכון למחירים  

טיים כבר לא נכונים ולא רלוונטיים גם היום, והכסף שיוצא לנו כאן שבה נעשו התחשיבים הרלוונ

הוא בעצם העלות שתהיה מכל עיכוב, כל חודש, כל יום של עיכוב, כסף עצום ורב, ואנחנו רואים את  

ההתייקרויות של המחירים, זה לא דבר שצריך לשכנע אנחנו רואים את זה באופן ברור, והמשמעות  

ככל שאנחנו מתעכבים ללא סיבה מספיק טובה או ראויה הרשות נחשפת,  הינה שהסיטואציה היא ש 

את   לנהל  המועצה  וכלפי  התושבים,  כלפי  המועצה  חברי  של  אישית  מחויבות  שנקרא  מה  גם  יש 

העניינים האלה באמת בצורה שהיא מתאימה ולא לחשוף את הרשות חלילה לכאורה לאיזה שהן 

שהביאו את הבסיס להחלטה, הביאו ונימקו, הביאו    טענות או תביעות, ממה ששמעתי היום נשמע

שהן   לרזולוציות  נדרשו  ולא  תב"רים  פעמים שהעבירו  מאות  פעמים,  הרבה  ראיתי  אני  והסבירו, 

הרבה יותר לא קרובות אפילו לרזולוציות שנדרשו פה, והדברים הם כשרים כדי לבצע כאן החלטה. 

לות להיות חורגות באופן קיצוני מחובת מה שבטוח הוא זה שהמצבים שמחליטים החלטות שעלו

הזהירות אנחנו עלולים למצוא את עצמנו, מה שנקרא, את המועצה וגם האנשים בעצמם עלולים  

ויתנער מקיומו של הביטוח, זה קיים במצבים   יבוא  למצוא את עצמם במצב שבו אפילו הביטוח 

אפי קיצוניים  במצבים  הזה,  הנושא  את  בדקנו  אפילו  כן?  מהביטוח  קיצוניים  יתנער  הביטוח  לו 

ומחובת מה שנקרא בגין הפרת חובת זהירות רבתי, ככה זה כתוב בפוליסה, גם בדקנו את זה עם 

הייעוץ, בשביל הביטוח, והמצבים הם שהשתהות יתר, החלטות שהן בלתי סבירות באופן קיצוני  

צריך לשקול טוב טוב עלולות גם להביא לחיובים ברמה הזאת שהביטוח יתנער לנו חס וחלילה, לכן  

מה הסיבות, מה הדברים, ואני חושב שמה ששמענו בצד החיובי שרוצים לטובת התושבים זה הדבר  

הכי חשוב, וכולם פה רוצים את טובת התושבים, כולם פה רוצים שיהיה להם טוב וזה מה שצריך  

י לא אעריך  לעשות בהחלטות ותודה למי שכן נשאר לשמוע, אלה שיצאו זו זכותם אבל על זה אנ

 אותם, תודה.

אני גם רוצה להגיב לדברים שלך עמיחי. אני רוצה להזכיר לך בישיבה    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אלף שקל לשיפוץ שגרתי התערבת ואמרת בתוקף שזה    300,200-הקודמת שדובר על לאשר תקציב ל

ר, אפשר לבצע תהליך צריך להיות בתב"ר, מתקציב בלתי רגיל, ואני אמרתי שלא צריך שום אישו
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  70כמו ששמעת עד עכשיו יצאו    105-, ב105מיד מתקציב שוטף, אחד. בעצם העניין עכשיו זה בנושא  

אחוזים הלכו לחברה הכלכלית, שלא פיקחה על העבודות כמו שצריך, לא ניהלה   7מיליון שקלים,  

 - דשים האחרוניםאת זה כמו שצריך, שנתיים כן? לא שמעתי שרוצים להחליף קבלן. עכשיו בחו

היה לך הסכם עם קבלן, אתה לא יכול להחליף אותו באמצע. היה לך   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - הסכם ואמרו לך

קבלן כושל אני לא יכול להחליף אותו? קבלן כושל אני לא יכול להחליף    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אותו לין? את רוצה להסביר לי? באמת נו

 -דודו אתה  ועצה[:לין קפלן ]ראש המ

 - לתת לו להמשיך לעשות נזקים ועכשיו נוסיף דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - דודו לא להתפרץ בבקשה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לתקן את כל הליקויים?   105-תקציבים בלתי רגילים ממקורות אחרים ל  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא בא בחשבון. 

 סב תקציבים? מי מ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אבל זה בדיוק מה שקורה כי איך תהילה ענתה באחד המכתבים? אני    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא יכולה לתת לכם פירוט כל הכסף נמצא בחבילה אחת.

 - טוב אני מבקשת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מיליון שקלים    7אז זה לא נכון מה שאתה אומר, חברה כלכלית הורידה    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

כמו   70-מתוך ה רוצים  לחברה הכלכלית, אנחנו  עבודות  מיליון שקלים, אנחנו מתנגדים להעביר 

שהיא אמרה והטעו אותנו גם עם הבית ספר שאמרו שהולכים לפרסם מכרז ובסוף העבירו את זה  

 -ככה יותר, זה הסיבות ילךמוכן להעביר את זה לא לחברה הכלכלית, ועכשיו אני לא 

 טוב טוב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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]חבר מועצה[: גרינברג  זה    דודו  ומי שמצדיק את  לנהל  שנים    15אין בחברה הכלכלית מי שיכול 

 שהחברה הזאת קיימת לא הכניסה אגורה אחת לשמה היא הוקמה, זה הכול לעקוף את המליאה. 

 טוב, עינת בבקשה. מירב אני אסיים אחר כך.   ועצה[:לין קפלן ]ראש המ

מועצה[: ]חברת  דין  גרינברג    מירב  דודו  המועצה  חבר  שאמר  מילה  לכל  מצטרפת  אני  כל  קודם 

וברשותך אני עכשיו מפנה את הזכות דיבור שלי עורך דין כספי. אנחנו שמענו עכשיו בואו נשמע את  

 - עורך דין כספי

סליחה לא, אין זכות דיבור לתושבים. אין זכות דיבור לתושבים, הוא  לא    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לא תושב אין זכות דיבור לתושבים

 -הוא לא תושב והוא לא כלום  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - לא סליה מירב את לא מנהלת, עינת את רוצה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - את מוזמנת לצאת  מירב דין ]חברת מועצה[:

לא את לא מזמינה אותי לצאת, יש גבול לחוצפה שלך היום. את עברת    אש המועצה[: לין קפלן ]ר

 -כל קו אדום, מספיק עכשיו. עינת את רוצה להתייחס? מי שרוצה להתייחס לנושא

 -אני תיכף  מירב דין ]חברת מועצה[:

תה.  לא את לא תיכף, אנחנו נפסיק את הישיבה מירב. את לא תנהלי או  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 את לא תנהלי אותה. 

 -אני לא מבינה לכם יש ייעוץ משפטי בואו נערב יש ייעוץ משפטי סיגל שמבירו זהבי:

למה תושבים בפעם שעברה ישבו וחיכו עד הסוף? למה תושבים ישבו עד   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הסוף?

 הוא לא תושב, הוא יועץ משפטי.  סיגל שמבירו זהבי:

 הוא לא תושב, הוא יועץ משפטי שלנו. שלנו.   מירב דין ]חברת מועצה[:
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 * מדברים ביחד.

 יש יועץ משפטי שנבחר כדין והוא היועץ המשפטי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הוא לא היועץ המשפטי של המועצה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 בסדר אנחנו עוברים להצבעה. אנחנו עוברים להצבעה.טוב   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

המנכ"לים יביאו משלהם, ואתם תביאו משלכם, בואו תנהלו    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 מועצה מקבילה, תתביישו לכם.

 חמש דקות הפסקה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - ב פה בחור נחמדהוא לא היועץ המשפטי, יוש  מירב דין ]חברת מועצה[:

 דקות הפסקה. 5טוב אתם לא בדיון. אתם לא בדיון יש   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * הפסקה.  

 חברים אני מציגה את עורך דין קובי כספי, העורך דין שלנו.  מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  אני    לין  עכשיו  לדבר  יכול  לא  אתה  סליחה  לא  בישיבה.  ממשיכים  טוב 

 מתנצלת.

 בחמש דקות הפסקה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 דקות אין בעיה. 5לא אני פשוט רציתי להמשיך בישיבה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 . * הפסקה

כספי: סדינ   קובי  דין  ועורך  ויינברגר  דין  עורך  דין,  עורכי  שני  כאן  הבנתי  יושבים  למיטב  סקי, 

המשפטית אף אחד מהם אין לו מעמד של יועץ משפטי, נכון שיש הסכם חתום עם עורך דין סדינסקי,  

יש בעיות קשות עם תהליך המינוי עצמו, הבעיה הקשה והמרכזית ביותר שהמינוי לא עבר את אישור  
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הסכם, אני לא יודע למה המועצה. הוא חייב לעבור את אישור המועצה. עורך דין ויינברגר אין איתו  

הוא מדבר כאן בישיבות המועצה, מכוח מה, וזה המצב המשפטי. אנשים מתמנים כאן, חותמים 

איתם על הסכמים, המועצה היא המלצה בלבד, וכך לא אמורים להתנהל חברים התנהלות תקינה 

 של מועצה, זה הכול. תודה רבה.

 כספי, תודה רבה.  תודה רבה עורך דין קובי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 * הפסקה. 

 - טוב אני מעלה את ההצעה לסדר יום. אני אזכיר שוב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - לא אנחנו רוצים להתייחס בבקשה עניינית עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -תתייחסי, אני אגיד כמה מילים ונעלה את זה להצבעה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 גם אני רוצה להתייחס לדברה של תהילה.   מועצה[:מירב דין ]חברת 

רק לחדד אחד את אמרת מה אתם עוד רוצים עוד מה זה מה זה, ואני    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

רוצה לחדד את ההבדל בינינו. ההבדל בינינו הוא שאתם סליחה יאללה תביאו כסף, אנחנו רוצים 

ומאחר ואנחנו לא מקבלים תשובה כמו שאמרתי    לשאול איך יוצא הכסף, זה לא רק בואו נביא כסף,

קודם העלינו מראש הצעה בשביל לדבר על איך יוצא הכסף כי אנחנו רואים את הדברים קצת שונה  

ג' לא מעניין אותי כרגע, לכו תראו את  אולי ממה שאת רוצה את רוצה לשמוע את האמת? שלב 

 105אני מבחינתי ביום שנרים כסף על    הבעיות שיש שם, לכו תראו את הבעיות הבסיסיות שיש שם.

שלא יבואו אחרי זה ויגידו לי בטיחות, תאונות, כלבים, לא יודעת מה אוקיי?   SOSזה יהיה לדברים  

זה ההבדל בינינו. אני רוצה בדיוק כמוך לתת את הכסף הזה לתושבים אבל במקום שהם הכי צריכים 

 - אותו, וזה לא בטוח

המועצה ]מנכ"לית  מימון  שהתוכנית   [:תהילה  ותגדירו  למכרז  לצאת  תנו  לזה.  הצעה  לי  יש  אז 

 - בטיחות הזאת

 יש לנו הצעה, נדבר עליה ואז נחזור לדבר על ההצעות שלכם. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - 3.5-אבל חלק מזה זה ההצעה הזאת של ה תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:
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 ת את הישיבה שלכם לפני אז מה לעשות? בסדר אתם בחרתם לעשו עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אנחנו בחרנו לעשות, אנחנו מעלים את זה כבר פעם חמישית.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

פעמים שזה עלה? שיש    4-למה את ההצעות שלכם לא העליתם בכל ה  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -לכם

 שלכם עכשיו.  אתם יכולים להעלות את ההצעה עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 * מדברים ביחד.

 לא משנה אני בוחרת להתעלם מההערה של חברת המועצה איילה רבין.   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

פעמים הנושא    5לא אתם מעלים, תציעו אלטרנטיבות בואו נתקדם כבר    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 הזה עולה, די.

 שנייה.טוב יש לי הצעה חלופית,    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - רגע ,רגע ,רגע דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

שנייה דודו בסדר אתה גם תדבר. יש לי הצעה חלופית שאולי תפתור את  לין קפלן ]ראש המועצה[:

הבעיה אוקיי? אנחנו מדברים אני אזכיר שוב על הגדלת התב"ר על סמך הכנסות, על סמך כספי 

הם. היות ובאופן טבעי הנושא של הבטיחות הוא  פיתוח שהתושבים בעצם שילמו לפיתוח האזור של

חשוב לכולנו אוקיי? הוא חשוב למועצה, חשוב לתושבים, יש כאן אחריות מאוד כבדה של המועצה.  

אנחנו נגדיר באישור התב"ר שמקביל תוכן תוכנית פיתוח וכחלק מההגדלה הזאת של התב"ר כמובן 

כן אני חושבת שההצעה הזו עונה על כל הדברים  שתבוצע אותה תוכנית טיפול במפגעים, זה הכול. ול

שעלו כאן עד כאן וגם על הסעיף הנוסף שאתם הגשתם בהצעה שלכם שלא מן המניין, ואני חושבת  

שבזווית הזו ובהצעה הזו אין שום מניעה לאשר להשקיע כספים שתושבים שילמו עבור פיתוח באזור  

לנושא של התשתיות הבסיסיות שזה    105-שלהם, ב כבישים, מדרכות והמשך הפיתוח זה לא גם 

כולל שצ"פים כמו שנאמר קודם לכן וגם בנושא של פתרון בעיות הבטיחות, כי לנו כרגע אין שום 

. אז אני מקווה שההצעה הזו עונה 105אפשרות לצאת למכרז ולהמשיך לבצע עבודות בשטח הזה של  

 -על הכול
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 -רגע לין עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 סליחה עינת אני ביקשתי רשות. גרינברג ]חבר מועצה[:דודו 

רק אם אני מבינה נכון את ראש המועצה, את אומרת שבעצם את תביאי    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 תוכנית, לא הבנתי? 

כן תוכן תוכנית על ידי גורמי המקצוע ואנחנו נממש כמובן את התוכנית   לין קפלן ]ראש המועצה[:

רור לכולם במסגרת המכרז הזה כי כרגע אין שום דרך לבצע שום דבר שם נוסף  הזו, הבטיחות זה ב

 ולכן אנחנו כבר חצי שנה מעלים בעצם את התב"ר הזה להצבעה כל פעם מחדש. בבקשה.

אמרתם שאתם מתכוונים לצאת במכרז חדש. אני רוצה לפרוטוקול   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מתכוונים אתם  אם  משמעית  חד  הרשויות    שתבהירו  של  מכרז  לחוקי  בהתאם  למכרז  לצאת 

המקומיות ולפרסם מכרז פומבי ולהזמין קבלנים להשתתף או שאתם מתכוונים לעשות את זה דרך  

 חשכ"ל או משכ"ל. 

אנחנו מתכוונים לעשות את זה דרך החברה הכלכלית במכרז   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -פומבי

מועצה[: ]חבר  גרינברג  א  דודו  של  אז  עמלה  לשלם  מוכן  לא  אני  נגד.  ובנוסף    7ני   2.5-2אחוזים 

 אחוזים דמי פיקוח וניהול, בזבוז כספים.

אוקיי כמו כל פרויקטי התשתיות פיתוח התשתיות של   105הפרויקט של    לין קפלן ]ראש המועצה[:

יר  המועצה מתבצעים תחת החברה הכלכלית, החברה הכלכלית היא גוף ללא כוונות רווח אני אזכ

לא לקטוע אותי. מי שרוצה לדבר ידבר לא לקטוע אותי. כל פרויקטי הפיתוח של המועצה    -פה שוב

או ברובם הגדול מבוצעים דרך החברה הכלכלית, אנחנו נצא כמובן במכרז, המועצה תמיד יוצאת 

במכרז כשהיא לא עובדת עם משכ"ל, וכשאנחנו עובדים עם משכ"ל אנחנו אף פעם לא עובדים עם  

רה הכלכלית כך שאין פה אף פעם כפל עמלות. בית הספר בגלל הלחץ ובגלל שאושר אחרי הרבה החב

הרבה פעמים שהבאנו אותו להצבעה בגלל לחץ הזמנים הלכנו עם משכ"ל ולא דרך החברה הכלכלית 

 במקרה הזה.

 - אני רוצה להמשיך דודו גרינברג ]חבר מועצה[:



 

 נוצר על ידי 

38 

 - י לסייםשנייה אבל תנו ל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אבל לא סיימתי.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

על    לין קפלן ]ראש המועצה[: יאושר שוב  ולכן מהרגע שהתב"ר הזה  אתה תמשיך, אתה תמשיך 

בסיס הכנסות של תושבים שכבר שילמו את הכסף בדיוק לייעוד הזה ולמטרה הזו, ברגע שהתב"ר  

הזה יאושר אנחנו נוכל סוף סוף אחרי חצי שנה שמעלים את זה שוב ושוב לצאת למכרז ביצוע של  

ת שם לתושבים והמועצה גם אני אגיד חשופה לתביעות שלב ג' שזה התשתיות הבסיסיות שחסרו

אם היא לא תמשיך לפתח שם אוקיי? וכולל צריך לחשוב על אחריות אישית של כל אחד מהיושבים  

 כאן בהקשרים האלה, חשוב להגיד.

אוקיי אז אני רוצה להגיד. כל העבודות בסלילת הכבישים ותשתיות    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

ונד באמצעות החברה הכלכלית אני לא מבין איך אבל לא בוצעו עד הסוף. כל הכבישים  שנעשו בתל מ

 בתל מונד התוצאה נסללה רק שכבה אחת ולא לפי התקן שכבה שנייה. 

 אתה מדבר על היסטוריה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

גרינברג ]חבר מועצה[: ב  ,סליחה  דודו  גם  וראיתי שכל המכסים הם    105-סליחה,  בגובה סיירתי 

אני אומר    -האספלט הראשון, לא הרימו את זה כהכנה לשני, אני יודע מה אני מדבר, כל הכבישים

לך אין הבנה בכלל לא צריך את החברה הכלכלית, החברה הכלכלית מאז קיומה המטרה שלה היה  

מממנת  המועצה  אחת,  אגורה  הכניס  לא  העסקי  מורשה  העוסק  במסגרת  למועצה,  כסף  להכניס 

אני גם אומר פה שכל מה שייצא דרך חברה הכלכלית מראש    -ומממנת עבודות, אני נגד כחבריועצים  

 אני מתנגד.

 -רגע דודו אבל יש החלטת מועצה של מליאת  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

]חבר מועצה[: גרינברג  הניגודי    דודו  ולכן  כלכלית,  עובדים עם חברה  שלא ממלאים אותה, שלא 

 חים לשמיים שיש החלטה כזאת. אינטרסים פה צור

 * מדברים ביחד.

 - שבוצעו על ידי החברה הכלכלית בעבר 183-ו 189רק לידיעה,  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:



 

 נוצר על ידי 

39 

מה תעשה תוציא   -המכסים הם בגובה -יגאל אני אוהב אותך אל, יגאל דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - 5את המכסים ותוסיף 

דודו המכסים כרגע נמצאים בשכבה ראשונה בשביל שלא יפגעו,    [:יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה

 - בשביל שלא ישברו, וברגע שתהיה שכבה השנייה שמים אותם עד הגובה

]חבר מועצה[: גרינברג  ולמה חתכו בכל תל מונד את המכסים? במקום לעשות את השכבה    דודו 

 השנייה?

 אבל אתה מדבר על היסטוריה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בתקופה שלך חתכו.  ודו גרינברג ]חבר מועצה[:ד

 לא נכון.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בתקופה שלך, תשאלי את יגאל. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

לא, דודו, דודו, דודו, אני מבקשת לא להגיד דברים סתם. אתה מדבר על   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -היסטוריה

 - לא, אני מדבר שחתכו דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אבל יושב פה מהנדס  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -חתכו את הבורות, את המכסים דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ר לך שתהיה שם שכבה שנייה. יושב פה מהנדס שאמ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אני מביא לך את זה שחתכת דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -יושב פה מהנדס ,דודו ,דודו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -זה כולל 105-המכרז קבלן ב יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -אני דיברתי גם על הסיפורים שמה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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 - 105-אתה שמעת ש ,דודו  צה[:לין קפלן ]ראש המוע

 עבודה בעיניים, אני מחפש עדיין איפה הכסף.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - טוב. נאמר לך במפורש  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ותראה.  105-כרגע תלך ל דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

- דודו נאמר לך במפורש על ידי מהנדס המועצה שתהיה שכבה שנייה ב  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

צריך מכרז אוקיי? וצריך לבצע, וצריך את המסגרת  105-אוקיי? ובשביל לעשות שכבה שנייה ב 105

 התקציבית. טוב יש עוד שאלות בעניין הזה? 

מועצה[: ]חברת  קדרון  משנת    עינת  החלטה  הצעת  יש  משפטית,  של    2014שאלה  יציאה בהקשר 

 למכרז פומבי. האם היא תקפה?

 איזה הצעה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  קדרון  ועדת   עינת  המלצות  את  לאשר  קולות  ברוב  הוחלט  החלטה  הצעת  יש 

אלף שקלים תבוצע באמצעות    50התקשרות עם קבלנים מעל    2014המכרזים מתאריך לא משנה  

חלטה שהתקבלה במליאת המועצה של תל מונד בשנת מכרז פומבי ולא באמצעות משכ"ל, הצעת ה

 - אני שואלת אם יש החלטת מועצה -, האם היא תקפה? חברי המועצה פה2014

 נו, צריך לכבד אותה. זאת השאלה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - נלמד את התאוריה, תעבירו לי את זה בבקשה עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אנחנו נלמד? או עורך הדין סדינסקי?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 הוא ילמד, הוא ילמד.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רק רוצה להגיד שהצעת ההחלטה שהקראתי היא הצעת החלטה   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 שאיילה ולין קפלן וגם יאן קספר ובועז אברהם הצביעו בעד. 2014-ממועצה שהתקיימה ב

 בסדר גמור.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 אוו יפה, ועכשיו הם בוחרים משכ"ל. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 עכשיו זה סיפור אחר. דברים שרואים מכאן.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אמרנו במפורש שזה לא משכ"ל, שאנחנו מדברים פה על מכרז פומבי זה   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -נאמר פה שוב ושוב אז דודו

 -מכרז פומבי בחזקת חברי המועצה ג ]חבר מועצה[:דודו גרינבר

אולי תתחיל לשמוע את מה שאומרים ולא מה שבא לך לשמוע. נאמר    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 יהיה מכרז פומבי, נאמר. 

 נאמר במפורש.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

ואגב עבודה עם משכ"ל היא חוקית למען כל מי שיושב פה ואולי לא מבין    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בזה. אין שום בעיה לעבוד עם משכ"ל, שום בעיה לעבוד עם משכ"ל מבחינה חוקית. שום בעיה. 

 -את עושה את הסידורים מה שאת רוצה עם משכ"ל  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 י רוצה?מה זה קשור למה שאנ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כי ככה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - לא סליחה, זה הליך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - לא ראיתי כתב כמויות, לא ראיתי מכרז ועדת המכרזים לא שותפה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אתה לא תגיד סתם דברים. אתה לא תגיד סתם דברים בשביל הפרוטוקול    לין קפלן ]ראש המועצה[:

רו לך פה איך הולך הליך מכרזי עם משכ"ל אוקיי? כי זה גם הליך התמחרות, לא מכרזי, אבל  יסבי

 -תמחורי, בבקשה תסביר מה זה משכ"ל

ואפשר להשוות אותם נכון? גם תסביר שהבאתי לך בהשקיה הבדל של  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 כחות רותם.אלף שקלים בין ההצעה של משכ"ל להצעה שאני העברתי לך בנו 800
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 דודו זה שאתה צועק זה לא אומר שאתה צודק.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אחוז.  100-אני צודק ב דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

סליחה. אלדד   ,לפרוטוקול בבקשה. סיגל סליחה, סיגל סליחה. סליחה  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 עונה על השאלה בבקשה. 

אני אומר ככה. המשכ"ל, נושא של משכ"ל מאושר בחוק. מאושר על ידי    אלדד חזי ]חבר מועצה[:

משרד הפנים, יש נוהל איך מאשרים את משכ"ל, נוהל אישור יציאת לוועדת שלושה, הוועדת שלושה 

נוהל פנימי שאנחנו כן מבצעים איזה מנמקת מדוע אנחנו פונים למשכ"ל, אנחנו יש לנו איזה שהוא  

שהיא בדיקה כלכלית לפני זאת אומרת אני לפחות פעמיים שייצא לי להתעסק עם משכ"ל אנחנו כן 

עשינו איזה שהיא בדיקה כלכלית לראות שאין פה מחירים שאנחנו לא יוצרים איזה שהוא מייקרים  

מקרים.   2-שמה אלא להיפך, אפילו באת העבודה למועצה וכן מה שאני עשיתי זה בדקתי ולא ראינו  

מהבחינה הזאת יש נוהל מסודר, לפי הנוהל של משרד הפנים, יש ועדת שלושה שיוצאים למשכ"ל,  

חברה   מגיעה  משכ"ל,  באמצעות  כדין  מכרז  דבר  של  בסופו  זה  המוצג  המכרז  מקבלים  זה  אחרי 

תאם לנסיבות לבחור או  למועצה, המועצה מגייסת עוד פעם ועדת שלושה, שוב בודקת ומחליטה בה

 -לא לבחור

אני רוצה רק לשאול אותך שאלה קטנה אלדד. לפי מה שאתה אומר בעצם    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

פיקוח של חברי המועצה כי יש ועדת שלושה פנימית הההליך מול משכ"ל מייתר בעצם את כל עבודת  

ופן שיטתי שהמועצה בוחרת שעושה את זה זאת אומרים שמה שאנחנו עדים כאן ורואים שזה בא

או להתנהל מול משכ"ל ואז זה ועדה פנימית ועדת שלושה שחברי מועצה לא מעורבים או להעביר 

תב"רים לחברה הכלכלית שהמליאה הזאת החליטה ברוב מוחץ להפסיק את פעילותה, להקפיא את 

רי מועצה שיש  חב  7הדרכים שכאן בוחרים לעבוד בוחרים בעצם למדר    2-פעילותה, זאת אומרת ב

 - להם מה להגיד, ורוצים לראות מה קורה עם הכסף

 זה פשוט לא נכון, אתה יודע מי יו"ר ועדת מכרזים?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

רגע אני מדבר, אתה מבין? ואתה גזבר המועצה, רגע אני מדבר. ואתה    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

מקו שהוא  באיזה  וגם  הכסף  על  שאחראי  המועצה  גזבר גזבר  של  התפקיד  זה  כי  הסף  שומר  ם 

המועצה צריך להרים דגל אדום אני אגיד לך למה אתה צריך להרים דגל אדום, מכיוון שכשכספים  

יוצאים אנחנו עדים לפעם אחרי פעם שהם מתבזבזים ואחר כך מבקשים עוד פעם כסף כדי לתקן  
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ל להיות שדיון במליאה הזאת את הליקויים, אתה כגזבר צריך להניף דגל אדום ולהגיד חבר'ה יכו

אנשים    7אם הוא לא היה כל כך תוקפני ואם הוא לא היה כל כך רק כדי לסתום את הפיות של  

שמנסים לעשות טוב בישוב הזה ולהציג אותם בכל מיני פוסטים כאלה ואחרים שהם רק מתנגדים  

העמל את  לא  היה  לא  כי  שקלים  מיליוני  מרוויח  היה  הזה  שהישוב  להיות  החברה  יכול  של  ה 

חברי מועצה שרוצים בסך    11הכלכלית, ולא את העמלה של משכ"ל, אלא דיון ענייני במליאה של  

הכול לעשות טוב. אז אני רוצה להגיד לך שאם לא הפוליטיקאים אולי אנשי המקצוע ואתה בראשם  

כשאני בא  כגזבר תניף דגל אדום ותגיד חבר'ה עד כאן, בואו נתנהל עם הכסף בתוך המליאה הזאת, ו

לבקש תב"רים אז זה תב"רים שכל הפרטים שלהם יהיו ידועים מראש ושכל הדברים יהיו ידועים  

ושההחלטות כאן יתקבלו כדי שהכסף ינוצל    11חברי מליאה מתוך    4-לכל חברי המליאה ולא רק ל

 הכי טוב שיש לטובת הישוב הזה. ושיפסיקו להשתמש בסיסמאות.

י, אבי תודה. אני אתייחס רק שנייה במקרה יושבת כאן יו"ר ועדת  אוקי  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

ועדת  חברת  רבין  איילה  כאן  יושבת  במקרה  שמבירו,  סיגל  סיעתך  חברת  המועצה  של  מכרזים 

 - מכרזים, ובמקרה יושבת כאן מירי פלג חברת ועדת מכרזים של המועצה

 לא במקרה כי הן חברות מועצה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לא אל תפריע לי כי אני לא הפרעתי לך. אל תפריע לי. אבי אל תפריע, גם    לן ]ראש המועצה[:לין קפ

לא צריך הערות קטנות בסדר? לכן יש ועדת מכרזים במועצה, יש הרבה מאוד מכרזים ואתם אפילו 

אבנרי  איתי  של  בתקופתו  עוד  כך  על  כששאלתם  והארוכה  הגדולה  הרשימה  כל  את  קיבלתם 

הזה, יש הרבה מאוד מכרזים שיוצאים במועצה בוועדת מכרזים מתכנסת ברוך    שהתעניין בנושא

השם, ועוברת ומקבלת החלטות, רק לאחרונה קיבלו החלטות על קבלן אשפה, מכרז מאוד מאוד 

 -גדול

 - זוכה יחיד, אף אחד לא הסכים להשתתף במכרז, תצייני את הכול דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -ועוד הרבה, דודו אתה מפריע  [:לין קפלן ]ראש המועצה

 לא הבנתי איך עד עכשיו התשובה שלך קשורה לשאלה שלי אבל בסדר.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ולכן הניסיון שלך, אתם יכולים לדבר אחר כך אתם לא צריכים להפריע    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

קין הוא ניסיון בזוי, ויתרה  ולכן הניסיון שלך להציג כאילו הדברים כאן מתנהלים שלא במנהל ת
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מזאת טוב שיש דוחות של מבקר משרד הפנים שמחמיאים למועצה על התנהלותה ושמים את האמת  

על השולחן במקום כל מיני אמירות פופוליסטיות ולא נכונות שפשוט עושות עוול לעבודה קשה של  

בינים היטב שזה מה שאני כל עובדי המועצה כאן, אוקיי? שכולם מבינים היטב מה זה מנהל תקין ומ

דורשת מהם אוקיי אז אני מבקשת לא להטעות כך סתם בשביל אינטרס פוליטי כזה או אחר ולצייר  

כאילו קורים פה דברים מי יודע מה אבי אליהו בוא תהיה הוגן לפחות בדברים האלו. ועכשיו אני  

 -רוצה להעלות

לך  ,רגע  ,רגע  אבי אליהו ]חבר מועצה[:  זכות  אני רוצה לענות  לי  ולא לתת  יכולה להגיד  . את לא 

 דיבור.

 אבל אתה דיברת, אתה כבר דיברת.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שנייה., את העלית כאן טיעונים אני רוצה רגע להשיב לך שנייה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

מבקר  אני באמת לא מבינה את הדיון הלא ענייני הזה באמת. יושב כאן    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 המועצה הגיע לדיון הכי מזעזע שהיה פה אי פעם, הדיון הכי מזעזע.

לפעמים לין קפלן אני מבין את זה כי זה נורא קשה חל בלבול אצלך בין    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -הפוסטים שהם

 אתה לא תגיד מה יש לי, תדבר על עצמך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לקהל שבוי לבין ישיבת המליאה, ולכן שאת מוציאה עכשיו דברים כאלה    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 את תתני לי להגיב. 

 אבי אליהו יקר דבר על עצמך ואל תגיד אצלי, אל תפרש אותי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ך, אני מפרש את הסיטואציה שכולם רואים אותה אבל  אני לא מפרש אות  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בסדר.

 -אם אתה מבולבל תגיד אני מבולבל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לין קפלן תרשי לי לענות לך. אחד  אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 -אבי רגע תציין את העובדה שמכרזים רבים כן יוצאים למשכ"ל סיגל שמבירו זהבי:

תיכף אני אתן לך, אני מבקש רק לענות לך עניינית, אני רוצה להיות ענייני    מועצה[:אבי אליהו ]חבר  

מקצועיות   ומאוד  לגיטימיות  מאוד  המאוד  לטענות  שלך  והטענות  ענייני  הזה  הדיון  את  לשמור 

שהעליתי כאן בפני הגזבר ושאלתי אותו שאלה מאוד לגיטימית תראי לאן לקחת את זה, לאינטרס 

 לאינטרס פוליטי אלוהים ישמור? מה הקשר? פוליטי, מה הקשר

 - רוב התושבים מבינים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רגע אל תפריעי לי. אל תפריעי לא הפרעתי לך. הקשבתי לך בקשב רב.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

נהל תקין ועל התייעלות ועל וכשאני שואל שאלה, את גזבר המועצה על מ  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

הוצאת כספים בדרך שתטיב עם המועצה אני מואשם באינטרס פוליטי? לא יודע, זה שלך. שתיים,  

לין הדברים לא מתנהלים כמו שצריך זו עובדה. אני רק מציין כאן עובדות, שום דבר שנאמר כאן  

 - הוא לא בא כדי להטיב עימי או עם מי מחבריי

 - חוצפה שלא תתואר ה[:אילה רבין ]חברת מועצ

שמעתי את הטענות שלך לא הפרעתי לך. מה לעשות? אלה העובדות ואי    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אפשר להתווכח עם עובדות, וכשאני מציין כאן עובדה שהתקבלה החלטה במליאת המועצה ואת לא  

ד שלב שבו  מכבדת אותה ומשתמשת ביועצים משפטיים כדי להפוך אותה והיום אנחנו עדים לעו

 -ההסכם עם היועץ המשפטי הוא בכלל לא נעשה כמו שצריך

 מה סליחה? סליחה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה עובדות. ועוד פעם אנחנו מוצאים עוד משהו שמתנהל לא כמו שצריך    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -אז בואי

 - אבי אתה פשוט משמיץ פה בלי שום בסיס  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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אני לא משמיץ אני אומר עובדות, אני ציינתי עד עכשיו רק עובדות בלי    אליהו ]חבר מועצה[:   אבי

 להשמיץ אפילו השמצה אחת. להשמיץ זה מה שאת עושה.

תקשיב טוב, יש לך מבקר מועצה, יש לך מבקר משרד הפנים, יש לך מחוז    לין קפלן ]ראש המועצה[:

אחד מהם אם משהו פה מתנהל לא תקין. מה שאני  משרד הפנים, מנכ"ל משרד הפנים, תפנה לכל  

 - מבקשת זה שלא תגיד סתם דברים כי אתה פשוט אומר סתם דברים

 אני לא אמרתי אפילו לא עובדה אחת לא נכונה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אתה אומר דברים שלא מבוססים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הכול עובדות.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא מבוססים על כלום.   לן ]ראש המועצה[:לין קפ

 זה עובדות מה זה לא מבוסס?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 טוב אנחנו נחזור לדיון. אנחנו נחזור לדיון.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אנחנו נחזור לדיון אבל אני מבקשת להוסיף עובדה לדבריו של אבי.    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - עובדה מאוד זה

 המכרזים שהם חשובים ולא רוצים שהם יעברו דרכי עוברים דרך משכ"ל. שמבירו זהבי:סיגל 

 -אז אני רוצה להגיד לשומעים עינת קדרון ]חברת מועצה[:

זהבי: שמבירו  אלמוג,    סיגל  רעות  כמו  קטנים  מכרזים  מקבלים  אבל SMSאנחנו  לתושבים  ים 

 - כשמדובר בדברים באמת גדולים הם עוברים במשכ"ל על מנת שלא יהיה

מועצה[: ]חברת  קדרון  הגיעו    עינת  לפתחה  המכרזים  ועדת  להגיד.  שרציתי  מה  בדיוק  זה  סיגל 

לית, ולא יודעת מה עשרות מיליונים, מכרזים בסדר גודל של מיליונים בודדים. למשכ"ל, חברה כלכ

 פו. ימיליון שקלים. אז אל תייפי 17עשרות מיליונים, רק בית ספר זה 

 * מדברים ביחד.
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  , מירב  ,מירב  ,ממש הוצאת דיבה. יושבים פה גורמים מקצועיים, מירב  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

ואני  גזבר המועצה, גם מנכ"לית המועצה,  גם  גורמים מקצועיים של המועצה,  יושבים פה  מירב, 

מבקשת מהם להתייחס למה שסיגל אמרה שמה שלא רוצים מעבירים בצורה אחרת אז בבקשה  

 תתייחסו.

אני יכולה להתייחס רק לדברים שקרו פה בחודשים האחרונים   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -זה מה שאתם מתייחסים, המכרז היחיד שעבר למשכ"ל כי גם

 * מתפרצים. 

]מנכ"לית המועצה[: אז אני מדברת על הבית ספר, המכרז היחיד שעבר למשכ"ל   תהילה מימון 

 - בחודשים האחרונים

 לא היחיד. סיגל שמבירו זהבי:

. את אמרת משהו סיגל תני לי לסיים לדבר, תני לי לסיים לענות  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

תני לסיים לדבר רגע. המכרז היחיד שאני הייתי חשופה אליו בחודשים שאני פה שעבר למשכ"ל הוא  

מכרז אמרתי בחודשים האחרונים מכרז בית הספר, נאמר לכל אורך הדרך שהביאו פה תב"ר שככל  

 - ברירהלא תהיה  1.9-שנדחה האישור עוד ועוד ועוד לא תהיה ברירה בשביל להעמיד אותו ב

 - לא אישרתם פה בפירוש דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -אנחנו אמרנו שהולך ונגמר הזמן, אתם יודעים בדיוק תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -הוא צודק הוא אמר את זה  מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  לדבר  לין  המועצה  למנכ"לית  מפריעה  את  למה  מפריעה מירב  את  למה   ?

 למנכ"לית המועצה לדבר? את משתלטת על הדיון. 

 * מדברים ביחד.
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הם אמרו שחייבים להוציא מכרז בסכום מלא והוציאו מכרז פומבי   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -ולא חברה כלכלית ולא משכ"ל

 - רק בגלל הזמן זה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 לשתף אותנו, לך הביתה, לך הביתה.  אה בלי דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 הזמן היה קריטי.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 לך הביתה, אתה מחליט את הזמן. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה היה השיקול.  1.9- שהבית ספר יהיה מוכן ב רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

מדבר פשוט דברים לא  הוא חושב שכשהוא צועק זה אומר שהוא צודק,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 קשורים.

 * מדברים ביחד.

גרינברג ]חבר מועצה[:   4וגם עכשיו עם משרד החינוך לא הגיע אחרי חודשיים, אנחנו כבר    דודו 

 -חודשים ונחכה עוד שנה ולא נקבל

אני אומרת לך אנחנו מתעסקים, זה לא רק בית ספר, היא נמצאת כולה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

היה לפניה שנתיים? מה היה עם משכ"ל לפניה? תהילה זה נכון מה שאת אומרת שזה    חודשים, מה  3

 חודשים.  3רק המכרז הזה, אבל את רק נמצאת כן 

 * מדברים ביחד.

 טוב אנחנו חוזרים לדיון, חוזרים לדיון.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הפכת להיות בדיחה, אני אומר לך הפכת להיות בדיחה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אני מעלה להצבעה, אני מעלה להצבעה. מירב את מפריעה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני רוצה להתייחס לזה.   מירב דין ]חברת מועצה[:
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 תתייחסי ואחר כך מעלים להצבעה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  לדברי  מירב  תושבי  בהתייחס  אגיד  רק  אני  המועצה  מנכ"לית  של    105ה 

שמדברים בעצם פה על אישור הקצאת תב"ר, הקצאת תקציב נוספת לטובת התושבים. אמרה כאן  

אנחנו  ולכן  הנוכחי  הקבלן  עם  בעיות  לנו  יש  היום,  קיימים  ליקויים  יש  אני  המועצה  מנכ"לית 

 -וסף כדי לקדם פיתוחמתקשים לפתור את הבעיות, לכן אנחנו רוצים לצאת למכרז נ

 - איזה שקרים עושים פה אילה רבין ]חברת מועצה[:

 לפרוטוקול היא אומרת שהיא לא אמרה את זה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני אגיד עוד פעם.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אולי שהיא תגיד, שזה יהיה מדויק.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

בואו נעשה את זה מדויק. האם אמרת שכרגע יש בעיה עם הקבלן  אין בעיה    מירב דין ]חברת מועצה[:

 הנוכחי ולכן אתם רוצים לצאת למכרז חדש עם אדם אחר?

 נגמר המכרז.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

נגמר המכרז. עם הקבלן הזה אנחנו מתכוונים לצאת למכרז,    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 הקבלן הזה הוא קבלן שזכה, זה הכול.דרך אגב גם בפעם הקודמת יצאו למכרז, 

 לא כי אני הבנתי מקודם ממה שאמרת שקשה לעבוד עם אותו קבלן.  מירב דין ]חברת מועצה[:

]מנכ"לית המועצה[: מימון  זאת    תהילה  פעמים  הרבה  כבר  זה  את  אנחנו  ירושה  קבלן  שיש  לא, 

 הירושה ואיתה אנחנו מתמודדים איתה הכי טוב שאפשר.

]חברת דין  כבר תהליך    מועצה[:   מירב  עברו  הליקויים שיש היום  מצוין, שאלה בהמשכים, האם 

 - המסירה עבר עם הקבלן או שהליקויים עדיין

 - תלוי מה תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:
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מועצה[: ]חברת  דין  קבלן   מירב  יש  בשטח,  עכשיו  ליקויים  יש  מה,  אותי  מעניין  לא  רגע  סליחה 

האם   החוזה,  איתו  נגמר  אחריות שבאמת  במסגרת  יטופלו  בשטח  עכשיו  שנמצאים  הליקויים 

 הקבלן? כן או לא? 

אני אמשיך להגיד תלוי איזה. יש שלב א' שנגמר מזמן ואם נגמר    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

שנת הבדק, ואם נגמר האחריות אז האחריות היא לא שמה, ככל שיש דברים שנעשו עכשיו, הרבה  

מו מדרכות, כמו אם יהיו ליקויים בשצ"פ למשל בוודאי שזה על חשבון מאוד מהדברים שמעלים כ

 הקבלן. אם הוא לא עשה דבר כמו שצריך זה על חשבונו.

 מה סכום הערבות שהקבלן העמיד? לחברה הכלכלית? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 רגע.אני יכולה לבדוק אני לא יכולה להגיד לך את זה כ תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אז אני מבקש לבדוק, ולהשתמש בערבות אם צריך. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

ואני רוצה גם לוודא את רשימת הליקויים שהייתה במסירה. שיטופלו   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - במסגרת אחריות הקבלן הזה וגם מה האחריות שלו הייתה מלכתחילה

 ם תוציאו מה אתם רוצים בבקשה.אני אשמח א תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 זה בפרוטוקול לא צריך להוציא, זה מודפס.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני אשלח מייל מסודר, אבל האמירה היא שאנחנו לא ניתן, נמשיך לנהוג   מירב דין ]חברת מועצה[:

ן זה הולך  באחריות ולא ניתן להוציא עוד שקל נוסף מכספי התושבים כל עוד אנחנו לא יודעים לא

 ובאיזה איכות הם מקבלים על הכסף שלהם, נקודה. 

 - אבל אתם לא תדעו כי עד שלא יבחר קבלן תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - לא. לא משנה קבלן ,לא  מירב דין ]חברת מועצה[:

אי אפשר לצאת למכרז, מירב את מדברת בחוסר הבנה קיצוני. אי אפשר    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - לצאת למכרז כל עוד אין מסגרת תקציבית
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לא דיברתי על מכרז. תיקון ליקויים. אמרתי אין מכרז חדש בואו נראה    מירב דין ]חברת מועצה[:

 מה קורה עם הקיים. 

ת מה קורה בשטח טוב מאוד, שבשלב  רק שנייה מירב כמי שיודע  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

זה עד שאתם לא תהיו שבעי רצון מהביצוע של שלב ב' שטרם נגמר, טרם נמסר ויכול לקחת עוד 

, לא יכולים לעשות מדרכות, לא יכולים לתקן את  105-מספר חודשים, עד אז אין לנו יכולת לפעול ב

 -ה

א תחת המכרז שלו ולא איימו עליו  היא צודקת תהילה, אם זה נמצ  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

לממש את הערבות הבנקאית אם הוא לא עומד בלוח הזמנים ובאיכות העבודה צריך לתת לו לסיים 

 את העבודה בשביל לפרסם מכרז חדש.

 -גם אחרי שתאשרו את זה תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 * מדברים ביחד.

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  שתבינ  תהילה  לי  אלו  חשוב  אי  שיעברו  אחרי  גם  המשמעות.  את  ו 

חודשים לצאת למכרז, עד שייכנס    3-חודשים ואתם תהיו שבעי רצון ותאשרו גם אז ייקח לנו סביב ה

יישאר כמו שהוא   105-לפה קבלן, זאת אומרת אנחנו מדברים סביב השנה קדימה שאתם מוכנים ש

 - עכשיו. אני אומרת אין לנו איך לטפל בדברים

עם כל הכבוד, סליחה, אני אגיד לך משהו מאוד חשוב. תושבים גרים שם    ]חברת מועצה[:מירב דין  

 -כבר היום, ואל תתחילי לאיים בזה שצריך עוד כספים

 דקות, אני מעלה להצבעה. 10- טוב דיברת הרבה יותר מ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

למה שהיה, למה שיהיה. אבל אני לא מבינה הכספים זה לא    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

מתאכלסים עוד ועוד רחובות, זה על מה שיהיה, אז אתם עוצרים עכשיו את כל הפיתוח בגלל שיש  

לרחובות חדשים, למה אתם  זה  הנוכחי, המכרז החדש  הליקויים מטופלים עם הקבלן  ליקויים? 

 מערבבים את זה זה לא יאמן. מה הקשר בין שלב ב' למכרז החדש? זה לא יאמן.

 ע אני מעלה להצבעה. הנושא להצבעה זה הגדלת תב"ר עבודות פיתוח תב"  ן קפלן ]ראש המועצה[:לי

שקלים בהתאמה להכנסות מהיטלי הפיתוח שהתושבים כבר שילמו.  3,374,000בסך של  105-ו 148
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משך מי בעד? לין, איילה, יונת, רותם. מי נגד? דודו, אבי, מירב, סיגל, מירי ועינת שהצביעו שוב נגד ה

 עבודות פיתוח לתושבים. 

 

 

 - שהצביעו שוב בעד התושבים ובאחריות מלאה  מירב דין ]חברת מועצה[:

רגע ההערה של ראש המועצה היא חוקית אחרי הצבעה עורך דין סדינסקי?   ,רגע  סיגל שמבירו זהבי:

 אם כן גם אנחנו רוצים להעיר.

 נמשיך לפעול באחריות לטובת התושבים.   מירב דין ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חברת  חגאי  ארז  פוגעים    יונת  אתם  בתושבים,  פוגעים  אתם  אחריות,  לא  ממש  זה 

 בתושבים.

 סובלים בגלל צורת ההתנהלות שלכם.  -אני אומר לך את דעתי עצה[:דודו גרינברג ]חבר מו

תתביישו לכם, לא נכון. זה ממש לא נכון, אתם יודעים הכי טוב   יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לנהל את הכול, עוד מעט תציבו פה מועצה מקבילה. 

 3,664התחבורה  משרד    -אלפי ₪, מקור תקציבי  5,234פתיחת תב"ר דרך הראשונים ע"ס  [     3]  

 אלפי ₪ 1,570 -אלפי ₪ וקרנות הרשות

 

 החלטה

 .אלפי ₪ והתאמה להכנסות מהיטלי פיתוח 3,374בסך של  148+105הגדלת תב"ר עבודות פיתוח תב"ע 

 

 יונת ארז חגאי, רותם ריעני., רבין , אילהקפלן לין בעד:

 קדרון. עינתפלג וילונסקי, מירי  סיגל זהבי שמבירו, דין, מירב אליהו, אבידודו גרינברג, נגד: 

 

  ההצעה לא התקבלה 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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יאללה אנחנו ממשיכים. הנושא הבא על סדר היום זה    , יונת  ,יונת  ,טוב  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

על סך   דרך הראשונים    3,600,000ש"ח. מקור תקציבי משרד התחבורה    5,234,000פתיחת תב"ר 

וקרנות הרשות בערך כמיליון וחצי. מה שאני אגיד על זה שזה קודם כל נושא משמח מאוד, אנחנו 

ראשונים, דרך הראשונים זה בעצם הכביש אחת  זכינו בקול קורא של משרד התחבורה לביצוע דרך ה

, זה לא מובן מאליו הזכייה הזו ואילולא היינו זוכים היינו 148-ו  105ההכנסות הראשיות למתחם  

כ לנו  עולה  זה    5-בעצם צריכים ממילא לבצע את העבודה הזאת, שהייתה  מיליון שקלים. בזכות 

כאמו התחבורה  משרד  של  ההשתתפות  הקורא  בקול  היא  שזכינו  את    3.5ר  ורק  שקלים,  מיליון 

היתרה המועצה משלמת. כיום אני מניחה שכולכם מכירים את הדרך הזו, זו דרך משובשת מאוד,  

ללא מדרכות ברובה, התכנון כולל סלילת כביש כמובן, כולל שביל אופניים בחלק הצפוני של דרך  

רכות, מדובר מבחינה ככה החלק הראשונים, הוא כולל מדרכות, הוא כולל גינון כחלק מהתכנון במד

אנחנו מדברים על החלק של מצומת הדוכיפת ועד כיכר ארה'לה. זה ככה בשביל לסנכרן את כולם. 

 נמצא כאן מהנדס המועצה, יש שאלות בנושא הזה? 

מועצה[: ]חברת  קדרון  על   עינת  המדינה  של  כתוב  אישור  יש  האם  אחד,  שאלות.  כמה  יש  לי  כן 

הרשא  כספית?  עכשיו?  התחייבות  להעביר  אפשר  כאילו  בבקשה?  לנו  להעביר  אפשר  כספית?  ה 

 ? נגהסכומים שכתובים פה זה בעצם מאצ'י

 -אחוז  30אחוז משרד התחבורה,  70אחוז בעיקרון.  70  לין קפלן ]ראש המועצה[:

. תודה. שתיים, מי בעצם תיכנן, מי בעצם קבע את התוכנית? אני  30-70  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - ה שהתוכנית כוללתמבינ

 יגאל בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -התוכנית תוכננה על ידי המועצה ונבדקה על ידנו יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 מי זה המועצה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - המועצה המקומית יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 זה מועצה?  מועצה זה שם, מי במועצה? מה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - יש צוות תכנון יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:
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 כן מי הצוות?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - צוות התכנון שלי יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 ועדת תכנון הם מתכוונים? זה עבר ועדת תכנון?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מי השמי? מי האנשים?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אתה רוצה רשימה?  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 כן הוא שואל.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 כל דבר במחשכים פה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 זה עבר ועדת תכנון?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 איזה מחשכים?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לא יודע, אני שואל שאלה, הוא מתחיל להאדים לא יודע, אני מכיר את    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - יגאל הרבה שנים לא נראה לי שהוא מתרגש

 -זה בכלל תכנון שבוצע בקדנציה קודמת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אז תגידו בקדנציה קודמת. הוא אמר המועצה, מי במועצה? מה במועצה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 יגאל בבקשה.  ש המועצה[:לין קפלן ]רא

ודרך    105,148שנים במסגרת התכנון הכללי של    5-4במועצה לפני    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 הראשונים פעל צוות תכנון של כל הפרויקט הזה. 

 מי היה בצוות?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

בישים שמעון פרץ,  מי היה בצוות אין בעיה. היה בצוות מתכנן כ   יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

מתכנן תנועה עמוס אביניר, מתכנן גינון משה למר, מתכנן תאורה אני לא זוכר מי, בגדול רשימה 

 -יכולה לעבור
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 אז לא המועצה, אנשי מקצוע. היה מישהו מעורב מחברי המועצה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שנים? 5מחברי המועצה לפני  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

בתכנון. אני לא מדבר על התכנון המקצועי של אנשי המקצוע, אני מדבר   הו ]חבר מועצה[:אבי אלי

על לראות היגיון, הרי בסוף יש כאן מיליון פרויקטים שבסוף התושבים משתמשים בהם ואומרים  

אלוהים ישמור מי תיכנן את הדבר הזה? האם היה מישהו שראה את הדבר הזה ואני אמשיך את 

 אם אפשר לראות את התכנון הזה?השאלה ואם לא ה

אני אענה לך. התכנון של הרחבת הדרך נעשה על ידינו ונעשה תכנון    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

מטרים ולפני זה   25, ולפני זה הכביש בסופו של יום כרגע  105-ול  148-א', ל182-לתת כניסה ראויה ל

ם היה צריך לתכנן כביש כניסה, ודרך  מטרים בלבד, ומן הסת  10מטרים,    12היה שם כבישון של  

אגב היציאות מתל מונד לכבישים ארציים שזה מתחבר עם עיקר הכביש הארצי, אז זה הולך לכיוון  

,  105י, הצורך הוא פיתוח פרויקטים של  ע. אז מלמעלה כאילו כל דבר כזה מתחיל בתכנון תב"553

תב" העפיתוח  הפרויקט  בשביל  זה  את  שעושים  ברגע  כמובן  ידי י,  על  נעשה  המפורט  התכנון  זה 

, כולל הכניסות, כולל התיאום תשתיות, כולל תיאום ניקוז, 148-ו  105החברה הכלכלית יחד עם  

עוד פעם  .  IBI-תאורה, כולל תיאום ביוב, כולל כל התיאומים כי זה בעצם אותה שכונה וזה יושב ב

פו של יום בשביל לקבל ממשרד  צוות התכנון רשימה אתם יכולים לקבל אם זה מעניין אתכם. בסו

התחבורה יש במשרד התחבורה משרד שהוא משרד תקנה הם בודקים את התוכניות, הם בודקים 

מעל   אנחנו  והסכום  דבר,  כזה  לקבל  ובשביל  התוכנית,  של  הכלכלית  הכדאיות  כל  מיליון    3את 

מעל   סכום  לקבל  בשביל  ל  3שקלים,  גם  לקבל  צריכים  היינו  אנחנו  שקלים  בדיקת  מיליון  עבור 

צוות התכנון במשרד הבקרה של משרד   בדיקה של  לעבור  כלכלית של משרד התחבורה,  כדאיות 

 -התחבורה, זה הרבה עבודה אבל

 - אנחנו בעצם מדברים מכיכר הבנות עד  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא.  ,לא ,לא תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 ? מדוכיפת עד ארה'לה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כן. וזה דרך אגב בסופו של דבר גם צריך לקבל אישור של משרד    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - התחבורה, וגם אישור של משרד התחבורה
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יש שם שבילי אופניים? מה מתוכנן להיות? רק להבין מה הולך להיות    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 במקטע הזה.

כבישים זה יהיה המשך של דרך הראשונים הקיימת, אז מבחינת ה  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - נתיבים בכל כיוון 2

 היא מתאימה לתוכנית המתאר?  מירב דין ]חברת מועצה[:

ברור, תוכנית המתאר זה מתאים לתוכנית המתאר הקודמת    ,ברור  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - אפילו. תוכנית המתאר

 - אוקיי שני מסלולים  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]מהנדס  קרז'נר  כמובן   יגאל  הפרדה,  כמובן  מדרכה,  כמובן  כיוון,  לכל  מסלולים  שני 

 -תאורה, ניקוז, כל הדברים הטכניים

 שיו יש לי שאלה. הקול הקורא שהוגש על מה הוא היה?עכ עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - אופניים לכל אורכו, מדוכיפת עד לזה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

הקול הקורא שהוגש על מה הוא היה? איך הוא הוגדר? זאת אומרת    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 קול קורא סתם? קול קורא זה אומר הם יצאו בקריאה למשהו, קריאה למה? 

 -אתה זוכר את הקטגוריה שבה הגשנו? אני לא זוכרת   לין קפלן ]ראש המועצה[:

קטגוריות, בטיחות, פיתוח ולא    3-קול קורא של משרד התחבורה ב  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -זוכר אבל זה בגדול בפיתוח

 עכשיו אני אגיד לכם למה, זה רכיבה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

לא. זה בקטגוריה של פיתוח. ועודכנתי על ידי משרד התחבורה   ,לא  דס המועצה[:יגאל קרז'נר ]מהנ

שכן צריך לבצע את זה, עשו בדיקה כלכלית, בדיקת כדאיות כלכלית לפני שנתיים או שלוש ממה  

 - שזכור לי, אישרו



 

 נוצר על ידי 

57 

 -אז אני רוצה לשאול שאלה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 הזה זה מידי?אלדד הכסף  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

ואתם לא נותנים לי לסיים    TO MAKE A POINTחבר'ה אני מנסה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 נקודה ברשותכם. 

 זה יציאה למכרז מחר בבוקר.  ,כן ,כן יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

שאלות. אחת, אם   2שאלות. קודם כל   3שאלות,  2אז אני רוצה עכשיו  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מדובר על פיתוח אז מדוע לא הכללתם בקול קורא הזה כבר את החלק מהדוכיפת לכיוון המתנ"ס,  

שנים והילדים שלי צריכים    20זו שאלה אחת תיכף תענו לי הכול ביחד, לא נשמע לי הגיוני שאני גרה  

כי אתה אומר שזה פתחים של    105שתיים, האם זה חלק מתקציבי הפיתוח של    -ללכת לבית ספר

? ושלוש האם יוצא  105אחד נקודה כמה שצריך זה חלק מתקציבי הפיתוח של  -וכו' אז האם ה  105

 על זה מכרז פומבי. 

 יוצא מכרז.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

שנייה. יגאל קודם כל אני    ,שנייה,  יגאל  ,אני גם כן מוכן להצביע. יגאל  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

צוינת שעשית, ושהצלחת לקבל הקצבה למימון הכביש הוא  רוצה לברך אותך יגאל על העבודה המ

 מאוד מאוד חשוב. 

 זה לא רק אני.  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 אתה הגורם המקצועי, ככה קוראים לך אז אני אומר לך כל הכבוד.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -עצהאני עושה את הדברים המקצועיים, ראש המו  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

כל הכבוד לך, אבל, אבל זה לא נוגע לך, אני אשמח לתמוך בהקצאה    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

הזאת במיוחד שזה מקור תקציבי של המדינה, אבל בתנאי שזה לא ילך לא דרך החברה הכלכלית 

ע  אחוזים האלה שייכנסו לפרויקט שיגי  7-ולא דרך משכ"ל, וזאת עמדה סופית שלי לכל ביצוע. כל ה

מקסימום   משלמים  שבארץ  יודע  אני  פיקוח  לא    2-2.5לתושבים,  לחברה    7ועוד    2-2.5אחוזים, 

 הכלכלית, אז אני באמת יגאל כל הכבוד על השאלה שלך.
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 אז שלוש שאלות אני אשמח לתשובות. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 יגאל בבקשה תענה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - קודם כל הפיתוח מדוכיפת לכיוון המתנ"ס לא קשור לפרויקט הזה  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 למה לא? זה קול קורא של פיתוח. אוקיי.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

זה לא חלק מהפיתוח, עכשיו חוץ מזה שיש שם כבישים ביצענו    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - רכה רק בצד השני של הכבישכביש של הכביש מדוכיפת לכיוון המתנ"ס יש מדרכה, חסרה מד

לא זה לא נכון. חסר גם מכיכר הראשונים לכיוון הזה, עד הדוכיפת גם   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - כן חסר זה לא נכון. מגירון לכיוון הכיכר של הזה

זה כבר לא יעזור, אפשר לעשות קול קורא חדש, אין מה לעשות עם זה.    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 את הכבוד ליגאל על העבודה שהוא עשה. תשאירו 

מהדוכיפת זה קול קורא אחר, עד רחוב פרדס אנחנו הגשנו במסגרת    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -הקול קורא ופרס שזה רכיבה הגשנו שם גם כן בקשה לתקציב

 -ומתי זה צפוי? זה לא מחויב עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ב  לין קפלן ]ראש המועצה[:  , כל הנושא של האופניים, כל  2023-הם אמרו שזה יתוקצב מתישהו 

 האופניים.

 - אופניים כנראה שאין להם קשר משהו כזה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

יגאל הייתה גם הגבלה של סכום בפרויקטים זאת    לין קפלן ]ראש המועצה[: זכרוני  אגב למיטב 

 הגיש כמה שאת רוצה וכמה כסף שאת רוצה.אומרת גם הייתה מגבלה של סכום לא יכולת ל

]חברת מועצה[: שנייה    עינת קדרון  רגע  עצמי  להגיד שאני שואלת את  חייבת  אני  לא בסדר אבל 

אפרופו מה שראש המועצה אמרה, אני שואלת את עצמי האם בטיחות ההליכה של הילדים שלי ושל  

 ? אני לא בטוחה בזה.105-חבריי מהשכונה למתנ"ס לא יותר חשוב כרגע משביל אופניים ב
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 - זה הליכה לבתי הספר, קריית החינוך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

שנים לא מפותח, וזה רק עכשיו. אני לא מבינה למה    15בסדר אבל זה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אותי למה, זה כי לא הגשתם את זה כמו שצריך לא אומר שזה לא יכול להיות מתוקצב.  שכנעתלא 

 - קודם כל כמו שצריך אני לא יודע למה רז'נר ]מהנדס המועצה[:יגאל ק

 לא הכוונה שלי שלא חשבתם בהגשה להכניס כבר לתב"ר. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ברגע שמגישים למשרד התחבורה צריך לנמק למה אנחנו צריכים    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - שמה התפתחות של השכונות ופיתוח מואץאת הקטע הזה, את הקטע הזה אנחנו צריכים כי יש  

אין שום בעיה גם את הקטע השני צריך כי יש כבר שכונות מפותחות   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - שלא מגיעות 20בנות 

 - ברובו קיים, אולי לא קיימת שם מדרכה אז כל הפרויקט היה נופל  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 שוט היה צריך להרחיב מהדוכיפת עד לכיכר זה, זה הכול.לא פ עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - של פיתוח, את חייבת להבין אזורעינת זה לא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

עושים בדיקה של שנים, כולו מבוסס על זה שמפותחות שם שכונות    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -ואת חייבת לתת שם פתרון

 -זה פיתוח  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אבל זו שכונה שלא סיימה פיתוח, אז אני לא מצליחה להבין. יש שכונות    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 חדשות מפתחים ובשכונות ישנות לא מפתחים? 

לא בתקציב פיתוח. הקול קורא מיועד למשהו מסוים, הקול קורא הוא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לפיתוח

שגבינו לפיתוח    3-יוצא מ  1.57-ה תשובה לשאלה השנייה ההבנתי אז ז  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

105? 
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 מכל כספי הפיתוח כן.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - זה 3.300אז כבר אין  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לא סליחה. אני הטעיתי בתשובה שלי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ני לא מבינה למה, אני חייבת להגיד אני לא מבינה למה, אני מצטערת א  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

נקודה משהו מיליון כדי שיהיה לנו שביל בטוח לילדים, אני באמת    1-כתושבת אני רוצה גם כן את ה

 לא מצליחה להבין. 

 - זה שני דברים שונים אילה רבין ]חברת מועצה[:

משך טבעי כדי לא זה לא דברים שונים. היה צריך לחבר את זה כי זה ה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לסגור את הפינה. 

 - לא בלתי אפשרי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

מיליון וחצי ותמשיכו את זה    ותיקחמיליון מאצ'ינג,    1.5היא אומרת יש    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 מהכסף שלכם מה הבעיה? 

 - אבל יש עלויות לתכנון אילה רבין ]חברת מועצה[:

למה אתה לא יכול להרחיב אותו? בתור קבלן תגיד לו תעשה לי את זה,    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - כמה יעלה לך, זה הצעה לתב"ר אחר עצמאית

 -אבל זה לא קשור לקול קורא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

עשות רגע סדר בדברים כי הדיון הזה הוא ענייני  רותם ברשותך אני רוצה ל   לין קפלן ]ראש המועצה[:

קולות   להגיש  בשביל  קוראים  קולות  כל  קודם  בדברים.  סדר  לעשות  רוצה  אני  תקשיבו  בבקשה 

קוראים אנחנו צריכים לעמוד בקריטריונים, לא יכולים להגיש מה שבא לנו תוכנית כבקשתך, כמו  
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פרו להראות  צריכים  אופניים  שביל  של  קורא  קול  אופניים. שלמשל  שביל  זה  שלו  שהבסיס  יקט 

במקרה הזה זה הוגש לקול קורא של פיתוח שזה אומר שזה חייב להיות באזור שנמצא בפיתוח, 

בצד השני אם אתם    182-וגם ל  105-, גם ל148- האזור שנמצא בפיתוח זה אותו מקטע שקשור גם ל 

בתי אב זה    1,400הזה סך הכול  זו השכונה הדרומית, לדרך הראשונים. כל האזור הגדול    182זוכרים  

אזור שנמצא בפיתוח ולכן רק המקטע הזה יכול היה להיות מוגש במסגרת קול קורא לפיתוח. אנחנו  

משרד   זה  המאצ'ינג  גודל  את  שקובע  מי  ככה,  עובד  לא  זה  המאצ'ינג  גודל  את  קובעים  לא  גם 

מאליו שזכינו, והייתה כאן התחבורה ולכן הוגש הפרויקט הרלוונטי לאותו קול קורא וזה לא מובן  

הרבה מאוד עבודה מאחורי הקלעים כולל לחץ ועוד פגישות ועוד פגישות וכן הלאה וכן הלאה, ולא 

כל רשות אגב קיבלה, היו הרבה רשויות שלא קיבלו את ההגשות שלהן לקול קורא. עכשיו אנחנו 

ל מעל  של  המדינה  מתקציב  מתנה  באמת  וזה  מתנה  שקלי   3-קיבלנו  אני  מיליון  אמתנה  זאת  ם, 

אומרת שוב אחרת היינו צריכים לעשות הכול מהכספים שלנו, רותם שנייה. קיבלנו מתנה הפעם  

הוגש וזכינו, זאת מתנה של המדינה, ואני חושבת שהדבר הכי נכון לעשות זה לאשר את זה בשביל  

 שנוכל לצאת למכרז בעניין הזה.

ו שאמרתי קודם. על כל מה שאמרת אין חולק,  אני רק רוצה לחדד משה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ובהמשך למה שעינת   גמור, רק שהייתה צריכה להיעשות פה חשיבה  וזה זה בסדר  זה שקיבלתם 

אוקיי   אומר  הוא  אותך  מגביל  לא  קורא  הקול  והרי  עכשיו   70-30אומרת  הזה.  הפרויקט  זה 

ין הדוכיפת לכיכר הבנות  כשיוצאים למכרז היה נכון להוסיף עצמאית לחלק הזה את החלק של ב

שזה לא כביש דרך אגב זה רק פיתוח מדרכה ולקבוע במכרז שלא יצא במשכ"ל ובחברה הכלכלית  

 - אלא פה, להוסיף את זה, כמה זה היה מוציא עוד? מיליון שקל? היינו עושים משהו שכבר שנים

 * מדברים ביחד.

רא של רכיבה על אופניים ממשרד  אם נקבל כסף במסגרת קול קו  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - התחבורה לא חבל לקחת ממשרד התחבורה

רגע שנייה יגאל משהו יותר משמעותי. בגלל שזה קול קורא אנחנו חייבים   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לפתוח תב"ר נפרד לסכום הזה של הפרויקט הזה שאושר כפי שהוא בדיוק, אתה לא יכול. אבל מה  

 - שכן חשוב להגיד שהגשנו
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המועצה[: ]ראש  קפלן  שבילי    לין  של  תוכנית  באותה  הפרדס,  עד  של  הנוסף  המקטע  את  פה  יש 

 -553אופניים שזה מהפרדס לרימון לשקד אחר כך ועד כביש 

 ?2023-שזה צפוי ב  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ושא  לפי משרד התחבורה זה כמובן לא תלוי בנו, זה מה שהם אמרו. אז הנ  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -הזה מטופל

 - לא חבל לבזבז כסף דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 תשובה מקובלת בסדר גמור.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -בסדר, וזה חשוב מאוד כי אנחנו גם זה מסלול אני מזכירה לכם  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אפשר לגשת להצבעה לין. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לא אבל אנחנו מבקשים שזה יהיה דרך מכרז פומבי. ועצה[:עינת קדרון ]חברת מ

 -זה יהיה דרך מכרז. אני מעלה להצבעה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

רגע אנחנו רוצים להתנות את זה במכרז פומבי לא משכ"ל ולא חברה   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 כלכלית.

ית היא זרוע ביצוע אין מישהו  מכרז פומבי זה לא משכ"ל. חברה כלכל  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -אחר

אז אני מצטער, אתם לא ממלאים אחרי החלטות מליאה אנחנו לא נוכל   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לשתף פעולה. אנחנו מאוד רוצים לשתף פעולה וזה לא יכול להיות שהחלטות מליאה לא מקוימות. 

 אין לנו במועצה מי שיעשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -בסדר, אם אתם מתעקשים לא לקיים  ו ]חבר מועצה[:אבי אליה

 מה זה אין מי? יש עובדים במועצה לא? לא הבנתי.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 - יש מהנדס במועצה שעסוק עכשיו בבניית בית ספר  לין קפלן ]ראש המועצה[:

חודשים או יותר, היה אפשר כבר   3אין בעיה, ההחלטה התקבלה לפני    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לעשות את כל מה שהיה צריך לעשות כדי להעביר את מי שצריך להעביר למועצה ולקיים מכרזים. 

 - אין לנו גורמים אחרים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

יש בחברה הכלכלית?  מי נמצא בחברה הכלכלית? יש מנכ"ל ומזכירה, מה    מירב דין ]חברת מועצה[:

 - מי ישמע מה יש שם

 הכוח אדם שיש שם זה כוח אדם שפה, אני לא כל כך מבינה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

מועצה[: ]חבר  אליהו  הפוך,   אבי  להצביע  שמאל  וביד  משהו  להצביע  ימין  ביד  יכולים  לא  אנחנו 

 סליחה, אני נורא מצטער. 

 אחוזים, לא רוצים חברה כלכלית. 7חברה כלכלית זה   מירב דין ]חברת מועצה[:

אנחנו קיבלנו החלטה וההחלטה הזאת צריכה להיות מקובלת. נשמח   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

מאוד לאשר את התב"ר הזה בביצוע של המועצה, מכרז פומבי של המועצה. אמרתם לפני רגע שיש 

 הרבה מכרזים במועצה, שסיגל עובדת קשה. 

 -מה זה קשור? לא כולם מכרזי ביצוע  ]ראש המועצה[:לין קפלן 

 אין לי בעיה עם עבודה קשה, לא התלוננתי, להפך. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 לא כולם מכרזי ביצוע אבי חברה כלכלית היא זרוע ביצוע של המועצה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אה הוחלט ברוב קולות שהחברה הכלכלית  היה דיון במליאה לין ובמלי  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 -זה גוף מיותר בתל מונד. בתל מונד, באופן ספציפי, אחרי שבדקנו את התנהלות 

 -זה לא  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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לא נכון, לא נכון. החלטה עם כולם, יש עוסק מורשה, אחד כמלכ"ר    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - ועוסק מורשה

דודו אתה עוד פעם מדבר שטויות? חברה כלכלית זה גוף ללא כוונות רווח    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ואל תגיד לי לא נכון. 

 תבדקי את העוסק מורשה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אל תגיד לי לא נכון. אי אפשר להגיד כל הזמן דברים לא נכונים נו באמת.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ה יש לך עוסק מורשה? למה יש לך? אז למ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מה זה קשור?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אה את לא מבינה למה מיועד העוסק מורשה?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בבקשה יועץ משפטי תסביר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דודו מה הקשר?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

תה, אתה זורק מונח תסביר אותו לפחות, צריך  לא, בוא תסביר א  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 קשר בין הדברים. 

כשהקימו את החברה הכלכלית בזמנו הקימו אותה על בסיס לייצר    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 רווחים.

לא רק דודו לא רק, אני מציע שתקרא את תזכיר ההתנגדות רשום    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

הכלכלית עושה, זה מאוד לא מדויק מה שאתה אומר. אמנם לא   שם במפורש כמה דברים שהחברה

 הייתי בתקופה הזו אבל קראתי את התקנות פעם פעמיים.

מועצה[: ]חבר  גרינברג  עוסק    2והוציאו    דודו  והשני  עוסק מורשה כמלכ"ר,  עוסקי מורשה. אחד 

 מורשה רגיל.

 ומה הקשר בין הדברים? עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:
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 ואני אסביר לך למה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

החברה הזאת היא לא חברה למטרת רווח, היא גם לא יכולה להיות   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 חברה למטרת רווח. 

 -אתה אומר שלא, אז למה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא הבנתי, היא לא אמורה לייצר הכנסות לזה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 המועצה היא מועצה, למה אני צריך להעביר?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מדברים ביחד.* 

 -דודו פתאום אני לא מבינה על סמך מה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 סליחה, על סמך מה?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 כן.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

על סמך מה שעשו החברות בזמנו. יש חברות עירוניות שעושות רווח    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -למועצה

דברים שלא נוהלו כראוי בקדנציות קודמות לא קשורות לקדנציה הזאת    :לין קפלן ]ראש המועצה[

 בכלל. אני מעלה להצבעה. 

אז אנחנו רוצים להתנות עוד פעם את ההצבעה במכרז פומבי שהמועצה    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 תצא אליו. אנחנו נשמח לאשר את ההצעה במכרז פומבי שהמועצה יוצאת אליו.

דרך ועדת המכרזים של המועצה שיהיה מפורט שלא נחזור על הסיפור  עצה[:דודו גרינברג ]חבר מו

 של הבית ספר.

אין כאן לוח זמנים של הקמת בית ספר, אין כאן לוח זמנים של זה, כל    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 , אנחנו מבקשים שיהיה בצמוד להחלטה.םרלוונטייהתירוצים לא 
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מציעה היות וחשוב לנו לא לאבד את משרד התחבורה טוב. מה שאני    לין קפלן ]ראש המועצה[:

אוקיי? היות ואנחנו יודעים שאין למועצה יכולת לנהל את הפרויקט הזה בנוסף לפרויקטים הרבים  

שכבר נמצאים על שולחנה. אני מציעה שאנחנו נצביע בעד התב"ר, אני מציעה שיתקיים דיון בפורום  

היא כוללת, ולמה החברה הכלכלית כזרוע ביצוע של  סגור שתרצו שמסביר מה בדיוק העבודה, מה  

המועצה יכולה לעשות את זה היות ואני מזכירה שוב זה גוף ללא כוונות רווח אוקיי? זה גוף שעוסק  

 - בפרויקטי הפיתוח

 אחוזים ככה. 7מעניין מה זה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -אגב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אחוזים? 7למה משלמים  :דודו גרינברג ]חבר מועצה[ 

אחר. אם אתם רוצים שהמכרז עצמו ינוהל דרך המועצה,   פתרוןיש לי גם    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ויבוצע דרך המועצה אוקיי?

מפקח, שהמועצה תיקח חברה לניהול ופיקוח על העבודות של    ותיקח  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 המכרז, מה המריחות האלה?

אם מה שעוזר לכם זה שהמועצה עצמה תבצע את המכרז עצמו אוקיי?   המועצה[:לין קפלן ]ראש  

 - תחת ועדת מכרזים של המועצה עם זה אין בעיה, הביצוע אחר כך יהיה דרך החברה הכלכלית

 אחוזים.  7-לא. לא ב דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

סדר? בשיח בינינו. לפחות  רגע. אנחנו סוף סוף התקדמנו חצי צעד ב  ,רגע  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לתחושתי סליחה אני לא מדבר בשם כולם. לפני כשלושה חודשים או ארבעה חודשים אני לא זוכר  

בדיוק מתי עשינו את זה התנהל דיון מאוד עמוק וארוך בנוגע לחברה הכלכלית, הוצגו כל השיקולים,  

כלית הזאת צריך להקפיא  והוצגו כל הסיבות שבגינן אמרנו אנחנו שאנחנו חושבים שהחברה הכל

 -את פעילותה. התקבלה החלטה את בחרת באופן מודע להביא ייעוץ משפטי כזה או אחר

מה זה בחרת לא סליחה אנחנו עובדים לפי ייעוץ משפטי אנחנו לא עושים   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה שבא לנו.
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 -אבל שוב את מפריעה תני לי לסיים  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -לא כי אתה אומר את בחרת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לי לסיים אני מדייק מאוד.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:  כן אבל גם כשאת אומרת דברים אני תני 

הייעוץ המשפטי הזה בא ואמר אפשר אי אפשר החלטה קבילה לא קבילה והשארנו את הדבר הזה 

שהגענו מה שנקרא לזמן הכי חשוב באישור הדבר הזה אנחנו חוזרים חזרה ומה שאת  ככה. עכשיו, כ

מציעה כאן זה לקיים דיון נוסף ולהסביר לנו שוב למה זה, אז הדברים לא צריכים לעבוד ככה, אחד.  

שתיים, זה לא מקובל, אני חושב שאנחנו חייבים לאשר את הדבר הזה מכיוון שקול קורא שמתקבל 

אחוזים של המועצה חייבים לאשר אותו מה גם שחשוב לאשר    30-אחוזים מימון ו  70-מהמדינה ב

את הדרך הזאת ולהפוך אותה לדרך תקינה לכן אנחנו באים ואומרים לך כאן המקום לעצור את 

באמצעות  הזאת  הפעולה  את  לקיים  הכלכלית,  החברה  של  הפעילות  את  רגע  לעצור  הפעילות, 

 -לא פרויקט גרנדיוזי זה לא בית ספר ולא זה, חבר'ה המועצה ואפשר לקיים אותה, זה

 - אני יותר מקצועי, מה זה משנה לוקחים דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אלף שקל 400חברה כלכלית שמשלמת למנכ"ל   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - כל החברות הגדולות עובדות ככה, עושים מכרז שיפקח על העבודה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חבר  אליהו  בראש    אבי  המועצה  מנכ"לית  עמדה  מבוטלת  לא  שבתקופה  אזכיר    2רק 

זה,  אומרת  זאת  המועצה  ומנכ"לית  הכלכלית  החברה  מנכ"לית  מקום  כממלאת  האלה  הגופים 

ועכשיו יש להם גם יועץ משפטי וגם מזכירה, גוף שמבזבז כל כך הרבה כסף באישור שאפשר לפתור  

 - את זה בצורה זה

 - אבל היא לא קיבלה שכר  ין קפלן ]ראש המועצה[:ל

אני לא דיברתי על שכר, לא דיברתי על שכר. דיברתי על זה שהיא מילאה.    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לכן אני אומר באחריות שלך כרגע להעביר את התב"ר הזה בביצוע מועצה, לא משכ"ל ולא חברה  

 כלכלית.

המועצה תקבע מהנדס ניהול    -ד דרך ועדת המכרזים. החברהאנחנו בע  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ופיקוח.



 

 נוצר על ידי 

68 

המועצה[: ]ראש  קפלן  זה    לין  שלי,  אחריות  לא  זה  כל  קודם  מציעה,  שאני  מה  מפריעים.  אתם 

מיליון שקלים של המדינה, אחריות של כולנו.    3.5אחריות של כולם אוקיי? כנבחרי ציבור לא לזרוק  

היות ואנחנו מדברים פה על יכולת ביצוע שזה בסוף תחתייך, ואני   עכשיו אני אבקש מיגאל שיתייחס

אבקש מתהילה כמי שהייתה גם מנכ"לית חברה כלכלית וגם מנכ"לית המועצה שתתייחס גם בשביל 

שתבינו למה זה בלתי אפשרי לעשות את זה. אתם גם חייבים להבין שאף אחד לא היה מתעקש סתם 

 זה ברור לכולם אני מניחה. יגאל בבקשה תתייחס. על נקודה שאפשר בקלות לפתור אותה

טוב אני לא יודע עד כמה אתם מעודכנים אבל יש המון עבודה. יש    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

תושבים, כל מי שמגיש קריאות, כל מי שמעלה תלונות, זה    20,000לנו אנחנו עובדים בשביל בעצם  

ם כבר מגישים תוכניות, כבר שואלים שאלות, יש  כבר התושבים, הם עוד לא גרים אצלנו אבל ה

 -המון עבודה סביב זה, יש המון עבודה סביב תיאום תשתיות, יש המון עבודה סביב

 ראיתי שהתקבלה סגנית מהנדס.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]מהנדס  קרז'נר  נכון,   יגאל  התקבלה  מהנדס  סגנית  אחרים.  או  כאלה  תכנונים  סביב 

רה, עכשיו אל תשכחו שסגן מהנדס קיים פה כאילו בשנה האחרונה הוא לא היה קיים כי בחורה צעי

לא היה אפשר לגייס בן אדם, אבל גם לפני זה היה סגן מהנדס. זה לא שקיבלתי סגן מהנדס וקיבלתי 

תוספת. זה לא תוספת, זה מה שהיה חסר לעבודה יום יומית. זה לעבודה של היום, וגם זה לא, גם  

 - . אני רוצה גם להגיד שקשה מאוד היוםזה חסר

 עוזרים.  2במקום מנכ"ל חברה כלכלית תיקח עוד   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא. ,לא יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 מגיעה לך עזרה יגאל.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - תיקח עוד עוזר  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - זה לא לא ,לא יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -איך עובדים באבן יהודה? בכפר יונה? בכל המקומות האלו? מה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 למה אתה כל הזמן מפריע?  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 קשה מאוד לגייס כוח אדם עכשיו.  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 תתנו ליגאל לסיים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - זה קשה. אם תסתכלו בכל הרשתות ועצה[:יגאל קרז'נר ]מהנדס המ

 אבל לחברה הכלכלית לא קשה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - לחברה הכלכלית יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 תיקח את אלו אלייך מה אתה רוצה יגאל?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אתה לא מגייס, אתה לוקח את ה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 קח חיצוני גם אתה, למה לא? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אתה לא יכול.  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 לא הבנתי למה לא?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -עדיין צריך לנהל לנו את ההליך, צריך לנהל את זה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 נשמעת לי אחלה התנסות לעובדת החדשה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

זה שיש כרגע סגנית עוד פעם זה תפקיד שהיה קיים כבר   -אתם לא  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -שנים 3-4

אחוזים והכול בסדר,    4-3תשלם רק    אחוזים על תכנון,  10אז תשלם    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 יהיה לך מספיק כסף. 

 - זה יהיה יותר מ יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

אחוזים, חד משמעית    7-יותר זול מלהחזיק מנכ"ל ויועץ משפטי ומזכירה ו  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 יותר זול.
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נה. החברה הכלכלית עולה מיליון שקלים בש  2חברה כלכלית עולה לנו    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - מיליון שקלים בשנה, איזה עובד מקבל 2

אחוזים, אי אפשר להשיג   10יגאל אתה זוכר בתכנון גם אמרת צריך    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אחוזים לגן ילדים, תכנון אני כבר מדבר לא רק על   6אחוזים, הבאתי לך    4פחות אני אומר לך יש  

 -ה? איפה הלך הכסף הזה? אז עזוב אתה יכול מגיע לך לקחתהפיקוח. ופתאום מה? מה קר

 טוב יש כאן אמרו הכול מהכול יאללה בואו נתקדם בבקשה. אילה רבין ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  להצבעה    לין  כך  אחר  זה  את  ונעלה  להתייחס  מתהילה  מבקשת  אני  טוב 

 תהילה בבקשה. 

י רק אתייחס לעניין שאפשר לעשות את זה במועצה,  טוב. אנ  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

החברה הכלכלית כבר הזמנתי בטח חברי דירקטוריון לבחון החברה מתנהלת בצורה מאוד רזה, יש  

בעלי תפקידים בסך הכול, זה לא יחסך מהמועצה,    3בעלי תפקידים שכולם נמצאים שמה,    3שם  

אלף שקלים לחודש, זה    40-הראשונים בואם תעשו את החשבון של לקחת מהנדס שנה בשביל דרך  

 - אחוזים 7-אלף שקלים, יצא לכם יותר מה 400-500מה שיעלה לנו לקחת מהנדס קחו אותו שנה 

 - קחי מפקחית דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -החברה הכלכלית עם פרויקטים תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - מספיק עם המריחות נו דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -החברה הכלכלית עושה הרבה מאוד פרויקטים במקביל תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -תתבייש לך חוצפן, אתה אומר על מנכ"לית מריחות, תתבייש לך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן מה לעשות היא אומרת מה שאת רוצה שהיא תגיד. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ש לך.תתביי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אחוזים זה הפיקוח 2מיליון,  5סך הכול פרויקט של  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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 תתבייש לך. אני מבקשת שתהילה תסיים את הדברים שלה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  אחד    תהילה  מצד  רוצים  אתם  ככה.  עובד  לא  זה  ככה,  עובד  לא  זה 

 - דו, החברה הכלכלית בשנה האחרונהאיכות, אתם רוצים שכן יעב

 לא נעבוד עם החברה הכלכלית תהילה סורי.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אבל לין תביני, אין מה לרשום, זה לא יאושר נקודה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אתם רוצים ראש בקיר או שאתם רוצים לשמוע ולהבין?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לא אנחנו רוצים את טובת התושבים ]חברת מועצה[:עינת קדרון 

 טובת התושבים אז תקשיבו.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אחוזים על הפרויקט הזה 7-רק ה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

הנה המנכ"לית היא מה זה משנה אם היא עושה שם או עושה פה, עזוב    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -אותך

מועצה[:  ]חבר  אליהו  ה  אבי  גם  ה  5-אמרתי  רק  זה    5-מיליון  ה  350אחוזים  זה  טעיתי?    7- אלף, 

 אלף שקלים? 400אחוזים של החברה הכלכלית, איפה השכר מנכ"ל בחברה הכלכלית 

 ייה. רגע שנ תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -אלף שקלים 200אלף שקלים, יועץ משפטי עוד  100מזכירה עוד   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אבל זה מה שזה מממן אתם טועים, זה לא כפילות. בטח שכן.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אחוזים על כל פרויקט.  7  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ני אסביר יש פה אי הבנה אחת גדולה.לא, רגע. אז א תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 * מדברים ביחד.
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 יש פה אי הבנה.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 * מדברים ביחד.

אחוזים האלה    7-אבי אני אגיד את מה שזה כי זה טעות, בדיוק ה  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - אחוזים מממנים את המנכ"ל את ה 7אותם 

 -הבנתי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -אז זה לא כפילות, זה לא עכשיו אנחנו מממנים תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

סליחה אני לא הסברתי את עצמי כמו שצריך. יש עלויות קבועות, עלויות    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ייעוץ משפטי, מזכירה, זה עולה   אלף שקלים בשנה לחברה   600-800קבועות בסדר? שזה מנכ"ל, 

 בסדר זה העלויות. הכלכלית

 על כל הפרויקטים. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

מועצה[: ]חבר  אליהו  פרויקט   אבי  כל  על  עכשיו  בסדר?  הפרויקטים  כל  על  הפרויקטים.  כל  על 

אחוזים. עכשיו אני אומר המועצה הזאת זה לא עיר גדולה    7שהמועצה מעבירה לה היא משלמת  

וגם עושה בסופו של דבר הכנסות שהחברה הכלכלית ממנפת פעילות ו מייצרת הכנסות מפעילות 

חברה  זאת  אלא  הזאת,  המטריה  את  מכירים  אנחנו  כי  אפשרי  שזה  יודעים  אנחנו  כי  למועצה, 

כלכלית שיושבת כמו אבן רחיים על הצוואר של המועצה, ואנחנו ניהלנו על זה דיון ארוך והושמעו  

ונתונים, בעובדות  מגובים  הטיעונים,  כל  את   בו  להקפיא  הייתה  וההחלטה  החלטה  והתקבלה 

הפעילות של החברה הכלכלית. אבל מה לעשות שלא היה דחוף לדון בזה ולא היה דיון בזה, והתעלמו  

מההחלטה הזאת והמשיכו למנות מנכ"ל, לעשות ישיבות, ולעשות זה, ועכשיו הגענו לשוקת שבורה,  

ה נותנת כסף, אז אנחנו מאשרים את זה הנה למה? כי יש פה פרויקט שצריך לקבל אותו כי הממשל

אני אומר לכם כולנו פה אחד, אבל תבצעו אותו במועצה. לא חברה כלכלית ולא משכ"ל, אל תספרו 

 לי סיפורים שאי אפשר. 

 * מדברים ביחד.
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רגע, קודם כל מנכ"לית המועצה הסבירה למה זה יעלה, דבר שני שחשוב    לין קפלן ]ראש המועצה[:

כל שיתקבלו פרויקטים נוספים למשל נקבל מחר את שביל האופניים, אולי כן אולי לא,  לי להגיד שכ

 - יתקבלו פרויקטים

 לא.  ,לא ,לא ,לא עינת קדרון ]חברת מועצה[:

דוד אתה מפריע לי. אני לא מוכנה    -שנייה את כבר אומרת לא שלא שמעת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

רויקטים נוספים אפשר יהיה לשקול גם את ההורדה שתפריע לי באמצע המשפט. ככל שיתקבלו פ

 - של העמלה היות וזה משק סגור, זו חברה ללא כוונות רווח ולכן

 לין הדיון נעשה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

נוספים שיכנסו לחברה הכלכלית אפשר    לין קפלן ]ראש המועצה[: לכן ככל שיתקבלו פרויקטים 

רווח של כולם, אבל הדברים ינוהלו כמו שצריך ולא יפלו    יהיה להוריד את העמלה הזאת וזה יהיה

של   משמעותי  כך  כל  פרויקט  לוקחים  כשאנחנו  לתהילה    5כי  רשות,  כראש  לי  מיליון,  ומשהו 

 -כמנכ"לית המועצה, ליגאל כמהנדס המועצה חשוב מאוד שהפרויקט הזה יבוצע כמו שצריך

ום בוצעו כמו שצריך. לא ראיתי שהחברה לא ראיתי שהפרויקטים עד הי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - הכלכלית שלפני זה

 - איך עושים את זה באבן יהודה? מי צריך דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

החברה הכלכלית שלפני זה היה לה מנכ"לית ועובדים לא ראיתי שמבוצע    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 כמו שצריך.

 * מדברים ביחד.

 אם הטענה שלך הייתה מוכחת הייתי אומר כן.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -גינת כלבים קטנטונת לא הצליחו לעשות  מירב דין ]חברת מועצה[:

 ו אותה.פעמים עש 10גינת כלבים   אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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זה שיטה לזרוק את כספי ההשבחה במקום לייצר מבנה יציבות מכספי   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - ההשבחה שעוד מעט לא יהיו זה השיטה להעביר כסף לחברה הכלכלית

 * מדברים ביחד.

וחצי ואני רוצה   8סליחה, אני יושבת פה כבר שעתיים, השעה    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -בבקשה תקבלי החלטה הכדור בידיים שלך, כראש המועצהלין 

 - לא זה לא בידיים שלי, יש כאן גורמים מקצועיים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את ראש המועצה? את קובעת? בבקשה.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

המועצה[: ]ראש  קפלן  ד  לין  עוד  אגיד  ואני  מקצועיים  גורמים  כאן  של יש  שהסמכות  חשוב  בר 

של   הביצוע  אופן  הלאה.  וכן  מדיניות  לאשר  מדיניות,  לבדוק  כספים,  לאשר  היא  הזאת  המליאה 

לכם   אומרים  והנה  אוקיי?  הזאת  בצורה  כאן  נידון  להיות  אמור  לא  ממש  ממש  זה  הפרויקטים 

ורמים הגורמים המקצועיים שהמועצה לא יכולה לנהל עכשיו פרויקט כזה ואת זה אומרים לכם הג

המקצועיים אוקיי? ואומרת לכם מנכ"לית המועצה שעלות לא תהיה פחותה, בכל דרך אחרת, אז  

אני חושבת ששווה לכם לשקול שוב את ההחלטה שלכם, כי אמרו לכם גם שזה לא יהיה עלות פחותה  

יותר  שנעביר  שככל  ההפוך  הטיעון  רק  ונשאר  הזה,  לעניין  שרלוונטי  טיעון  שום  אין  אז  יותר, 

 -ויקטים נוכל להוריד את הפר

 - גברתי ראש המועצה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

המועצה לא יכולה לקחת פרויקטים? לא מסוגלת להתנהל כמו שצריך?   מירב דין ]חברת מועצה[:

 שימי את המפתחות ולכי הביתה, הכי פשוט אני לא מבינה. יש פרויקט שאפשר לעשות אותו.

 מירב תודה על העצות החכמות, תודה.  המועצה[:לין קפלן ]ראש 

 עזבי מירב די, קדימה נו.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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תודה על העצות, אנחנו נראה מי ילך הביתה. הנושא להצבעה זה פתיחת    לין קפלן ]ראש המועצה[:

ת וקרנות רשו  3,664,000מקור תקציבי משרד התחבורה    5,234,000תב"ר דרך הראשונים על סך  

 . מי בעד? לין, איילה יונת רותם, מי נגד? דודו, אבי, מירב, סיגל, מירי, עינת ודוד. 1,570,000

מועצה[: ]חברת  דין  לגלות    מירב  תתחיל  כשהמועצה  בשמחה  נאשר  אנחנו  בבקשה  לפרוטוקול 

אחריות ולא להתנהג כמועצה שלא מסוגלת לקבל את הפרויקט הזה ולעשות אותו ולא לזרוק אותו 

 ל לחברה הכלכלית. ולגלג

]חברת מועצה[: וחוסר שירות    , סיסמאות  ,סיסמאות  אילה רבין  סיסמאות, חוסר הבנה בסיסית 

 לתושבים, אני מקווה ששמעו אותי בהקלטה שלך. 

 ההפך איילה. הכי מיקסום של הכסף שלהם.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 

ציבוריים  -תב"רהגדלת  [     4]   בשטחים  ומדרכות  דרכים  ע"ס    -שיקום  מקור 400,000הגדלה   ,

 דיון חוזר -תקציבי: קרנות הרשות )קרן כבישים ותיעול(

 

 -זה לא השבחה, אני מדגישה זה לא כספי השבחה, זה קרן תיעול  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה זאת אומרת?   מירב דין ]חברת מועצה[:

 ?4על מה מדברים על סעיף  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 החלטה

אלפי ₪  3,664משרד התחבורה  -מקור תקציביאלפי ₪,  5,234פתיחת תב"ר דרך הראשונים ע"ס 

 .אלפי ₪ 1,570 -וקרנות הרשות

 

 יונת ארז חגאי, רותם ריעני., רבין , אילהקפלן לין בעד:

 ., דוד חיותקדרון עינתפלג וילונסקי, מירי  סיגל זהבי שמבירו, דין, מירב אליהו, אבידודו גרינברג, נגד: 

 

  ההצעה לא התקבלה

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
וכן הישיבה. מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את ת  
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 - זה הסלילת כבישים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  השמירה    מירב  של  הקרן  כמו  זה  להבין  רק  לתיעול?  ייעודית  קרן  זה  מה 

 שמיועדת אך ורק לשמירה? אך ורק לתיעול? 

 -קרן לכל העבודות לכביש התשובה היא כן. אי אפשר לקחת  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

- אבל שנייה אמרת לי שאי אפשר לעשות את החלוקה לא הבנתי, שליש  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -שליש, אי אפשר לעשות חלוקה-שליש

ות כל הכספים הולכים לתב"ר. כל מה עות. בתב"עאת מתבלבלת עם התב"  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

שהיה ברמת האישור של כספים שנגבו מאז ומתמיד עשינו הפרדה אם אתם זוכרים זה היה אפילו 

מיליון שקלים    2שעברה, יש לנו כמעט  בוועדת ביקורת שהיינו צריכים לעשות את ההפרדה גם בשנה  

בקרן כבישים, זה המקור לעבודות האלה, לא היטלי השבחה וכל מיני קרנות אחרות, הקרן הזאת  

 מיועדת לעבודות האלה. 

 ?1,570,000-רגע אז למה בסעיף הקודם לא היה כתוב מקרן כבישים ה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מה שאמרנו. הבנת?זה מהשבחה זה  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 אה זאת אומרת אבל זה לא קשור אם זה כביש או לא? זה קשור למה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 , אי אפשר למממן הכול מהקרן. 1.8סך הכול היתרה בקרן היא    -לא, שנייה  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 למה מיועדת קרן הכבישים תסבירו לי.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - קרן הכבישים מיועדת לעבודות של הכבישים ביישוב, כלל העבודות  חבר מועצה[:אלדד חזי ]

מועצה[:  ]חבר  אליהו  רוצה לקחת ממנה    אבי  עכשיו אתה  אלף    400בורות, תיקונים כאלה, אבל 

 -שקלים

אלף שקלים. אתה לא יכול לגמור את הקרן הזאת, אתה לא    400כן, זהו,    אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 - ת הקרן עכשיו על הראשונים ועל הזהיכול לגמור א
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תב"ר כבישים ומדרכות שאישרנו בעבר גם יצא מאותם היטלים? כי לא    מירב דין ]חברת מועצה[:

 ציינת את זה, זה היה השבחה. למה?

אני מזכיר לך שעשינו את ההפרדה לא מזמן, לדעתי רק לפני איזה חצי   אלדד חזי ]חבר מועצה[:

דה, היא בוצעה לפני חצי שנה בעקבות איזה שהיא ביקורת שראינו באמת שנה, לא היה לנו את ההפר 

 - שזה אז הפרדנו, אז לא היה לנו את הנתון הזה בכלל, זה היה נשפך הכול מקרן אחת, הקרן הזאת

מועצה[: ]חבר  גרינברג  מהיטל    דודו  כן  זה  אז  מקור?  מאיזה  ממה?  לקרן?  הכסף  נכנס  מאיפה 

 כבישים.

 לא מהשבחה, כבישים.   ה[:לין קפלן ]ראש המועצ

בסדר אז למה זה לא נמצא בקרן פיתוח? אני לא מבין למה זה לא נמצא    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בקרנות הרגילות? למה יש פיצול?

  148, לא  105-ות, זה כספים שלא מגיעים לא מע יש קרן שלא עוברת לתב"  אלדד חזי ]חבר מועצה[: 

 -ות האלהעאמורים מה שלא הגיע מהתב". הכספים האלה  182ולא 

 זה מיועד לתחזוקה? למה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 עבודות של הכבישים.  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 תחזוקה אני שואל? אז תעביר את זה לתקציב הרגיל. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא זה מיועד לכל מה שקשור לכבישים. אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 אז מה זה? גרינברג ]חבר מועצה[: דודו

 זה לעבודות של שיפור וכל הדברים האלה, זה כן.  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חברת  שמבירו  זהבי  מאשרים    סיגל  שאנחנו  לפני  פעמים  מספר  ביקשנו  אנחנו  תהילה 

עית  תב"רים כאלה לקבל את הסקר מדרכות, כבישים, ביקשנו את זה אני חושבת אולי ישיבה שבי

שלי שאני מבקשת את זה ועדיין אין את זה זאת אומרת אני מקבלת עוד פעם בקשה לאישור תב"ר 

 שאינני יודעת מה הולכים לתקן.
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 -אין בעיה תנו לי לענות לסיגל תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

]חברת מועצה[: ו  סיגל זהבי שמבירו  זה אחד.    ? אני שואלת 1/12-אלדד זה מסתדר עם ה  2-רגע 

 השאלה באה מחוסר הבנה אני רוצה להבין. 

 לא קשור. אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 לא קשור למה כי? סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 רלוונטי גם לשוטף. 1/12-ה  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 שוטף? כי לא אישרנו גם תב"ר בגלל זה.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

.  1/12מאשרים כל תב"ר בנפרד, לא מאשרים תב"רים אז זה לא    ]מנכ"לית המועצה[:תהילה מימון  

לגבי מה ששאלת על הסקר ענינו כבר שהסקר לא יבטל את הצורך לא בשלושת מאות אלף וגם לא  

 - בסכומים השנתיים

 אבל אין קשר לתשובה שלך. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

ני לי לענות רגע. אחד אין קשר כי זה כמובן יביא מן הסתם ת  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

כן   חודשיים,  של  ולא  חודש  של  לא  עניין  לא  זה  שנים.  לאורך  פה  שיהיו  גדולות,  רחבות,  פעולות 

קיבלתם בניגוד למה שאמרת עכשיו כן קיבלתם רשימה מסודרת למרות שאני חושבת שככה לא  

ך להתנהל ככה ובכל זאת קיבלתם רשימה מסודרת  צריך להתנהל וכבר כתבתי לכם את זה לא צרי

רגע סיגל תני לענות. עדיפויות נתתי לכם את מה שהיום מהווה  -אחרי שאתם כתבתם שאם תקבלו

סכנה בטיחותית. נתתי את זה כבר לפני שבועיים, שבוע וחצי. וביקשתי שתאשרו את זה דחוף כדי  

הגשתי את זה, הגשתי אחרי שאתם כתבתם  תנו לי רגע לענות בבקשה.    -שלא נגיע למליאה היום

בשביל לתת לי את האישור הזה אחרי שכתבתי שזו לא הדרך הנכונה להתנהלות    24/7שתהיו זמינים  

ימים אנחנו שבוע אני מחכה להתייחסות ובסופו של דבר    10ובכל זאת שלחתי לכם את זה. בכל זאת  

פוסטים עם תקלות שאנחנו רוצים לתקן    אנחנו יושבים פה אחרי שמעלים כל מיני דברים בכל מיני

 -אותן ואתם לא נותנים לנו לתקן אותן. אנחנו ביקשנו 

 מי מבצע את התיקונים דרך אגב?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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]מנכ"לית המועצה[: יש מי שמבצע את התיקונים ביישוב.    תהילה מימון  זה מיותר באמת.  רגע, 

 -החברה הכלכלית באמצעות קבלן

 למה?  ]חבר מועצה[:אבי אליהו 

 ככה.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 מה זה למה? מי אתם רוצים שאני אתקן במו ידיי?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 קבלן, המועצה באמצעות קבלן. למה לא המועצה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לית? הוחלט למה לא המועצה? מה לא ברור לכם? למה החברה הכלכ  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 להקפיא אותם.

רגע המפקח של המעסיק בכלכלי איך קוראים לו? הדר. תעסיק אותו.    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 למה לא תעסיק אותו? 

 אתה לא יכול להעסיק אותו.  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

 -קח חברה לפיקוח -קח אותו בהסכם, תעשה מכרז קח אותו דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מי המועצה[:תהילה  ]מנכ"לית  חשופים   מון  אתם  המספרים,  על  אחד  כל  עם  לשבת  מוכנה  אני 

 למספרים.

העלית דברים באמת של טעם תהילה אז אני רגע רוצה לעשות איזה שהוא    מירב דין ]חברת מועצה[: 

סדר. ברור לנו שהכבישים פה ישנים. ברור לנו שכל יום או יומיים יכול להיות בור במקום אחר. גם 

את זה אנחנו מבינים, קיבלנו את זה בירושה לא באשמתנו צריכים לטפל בזה. מה שאמרנו, האמירה 

אנחנו רוצים לעבוד נכון, בצורה מתוכננת, וטובה. תעשו סקר מיסעות, סקר הייתה מאוד פשוטה,  

מיסעות הולך וסוקר את כל הכבישים ביישוב, ומראה בדיוק איפה יש בעיות פוטנציאליות, ואיפה  

יש ליקויים, וכמה צריך. ואז לוקחים את הדבר הזה ומתחילים לעשות סדרי עדיפויות ומטפלים 

ם, צריך כמה שצריך, זה היה מפברואר לדעתי כמעט שנה שעברה, כמעט באופן כולל בכל הכבישי

אלף שקלים   200שנה אנחנו על הסקר מיסעות הזה, עדיין לא קרה, ולא רק זה, הקצנו במפורש  

בתב"ר הקודם רק למטרה הזאת, אמרנו במיוחד אין בעיה וביקשתם והסכמנו תביאו ניקח את זה 
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לא תגידו שאתם אמרתם אנחנו על אדים, אין בעיה אז תביאו  בנפרד אז הבאנו לכם אז את הכסף ש

הגדול בנפרד כדי לבצע אותו, זה לא קרה, ועדיין אותה התנהלות של כיבוי שריפות, אוי    הפתרוןאת  

יש כאן בור אוי יש כאן בור, הפתעה כל פעם מחדש. חבר'ה תעשו עבודה נכונה, רצינית ולטווח ארוך.  

סף. זה לטווח ארוך. לטווח קצר בהמשך למייל שאת שלחת ואת שלחת  אנחנו יכולים לתת על זה כ

  תקצבנו מייל עם כל סדרי העדיפויות אני ביקשתי לדעת דבר פשוט. אנחנו צריכים בשנה שעברה  

אלף שקלים, למה שלא תצטרכו לבוא לכאן   400לראשונה בתל מונד תקציב של תחזוקה שוטפת  

אלף שקלים עכשיו חלקי    40צו קדימה, ביקשנו להבין כמה  ולהגיד לא נתנו לי אישור? רוצים שתרו

אלף שקלים? יש לכם לינואר, על מה זה יצא? עוד לא קיבלתי    40, כי התקציב לא עבר, על מה יצא  12

תשובה מהגזבר, אז אתם רוצים לקבל מאיתנו? תנו לנו בחזרה, תנו לנו מידע ואז אפשר להתקדם  

 משם.

 לא ביקשת את המידע הזה קודם? למה אילה רבין ]חברת מועצה[:

 ביקשתי.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 ? זה כלום.40,000את יודעת מה זה  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

מיליון שמיועדים אך ורק לדבר הזה, אז    2אני שמחה לשמוע שיש לנו    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 -ר חשוב, נעשה את הסקר הזה, נראהבואו נעשה עכשיו עוד יותר את הסקר, עוד יות

אבל בינתיים יש דברים ביישוב שהם דחופים ואנחנו צריכים    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -להתקדם איתם. הסקר מיסעות שהוא באוויר, ועוד שלושה שבועות זומנה הוועדה

 * מדברים ביחד.

כל מדרכה, כל רחוב בבקשה להביא זה לא אמיתי, כל עמוד תאורה,    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

לאישור. אין אישור לעבוד לפני שהם יודעים איזה רחוב ומה הקוטר של הבור שנפער, זה לא אמיתי,  

 זה בדיחה מה שקורה פה, ואתם צוחקים על התושבים.

 * מדברים ביחד.
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יודעת אם חבריי יסכימו אבל זה רק    עינת קדרון ]חברת מועצה[: בתנאי  יש לי להציע פשרה לא 

אחד: שזה לא יוצא עוד פעם לחברה הכלכלית, לא חברה כלכלית סליחה תעזבו אותי אבל סכום 

 - כזה נורא בסיסי

 אלף שקלים דורשים מכרז פומבי. 400 דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -היה מכרז, יש מכרז, ויש קבלן זוכה כבר מלפני שלוש שנים תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 בחברה הכלכלית, לא במועצה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בחברה הכלכלית, בוודאי. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

יש החלטת מועצה בלי חברה כלכלית. כל מילה אחרת היא מיותרת.    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 את המכרז לאחזקת כבישים? המועצה או החברה הכלכלית?  פרסםיגאל מי 

 * מדברים ביחד.

אני שואל אותך ברצינות. אתה מכיר את לשון ההחלטה? אתה מכיר את    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -ההחלטה? תגיד לי כן או לא

 הוא דרג מקצועי עזוב את יגאל. הוא דרג מקצועי עזוב אותו. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אז אני אגיד לך, ההחלטה נתנה למועצה, למועצה, לראש המועצה פרק זמן    חיות ]חבר מועצה[:  דוד

מספק ואפילו אם צריך נוסיף שבו המועצה עושה תהליך שהיא מכינה את עצמה להעביר את כל א'  

הצוות   את  במועצה  פה  לעצמה  בונה  היא  הכלכלית,  בחברה  חדשים  פרויקטים  פותחת  לא  היא 

לי הפרויקט, כל מי שצריך אתה מקים פה ולא בחברה הכלכלית. יש לך פרק זמן  שצריך, את מנה

 זו ההחלטה.   -מעביר את הפרויקטים משם והכול בצורה מסודרת בלי לפגוע בכלום וזה, יש פרק זמן

 * מדברים ביחד.

 זאת ההחלטה. -לא עושים את זה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.
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 -רגע אני רוצה להתייחס לדברים  :מירב דין ]חברת מועצה[

 - לא מירב לא דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אני רוצה להתייחס למה שאמר כאן יגאל המהנדס שאומר ואומר בצדק    מירב דין ]חברת מועצה[:

אין לנו זמן אנחנו מאוד עסוקים עד הגג, אנחנו עושים כמיטב יכולתנו נכון? ואני מבקשת להחזיר  

 -אותך, ומעבר

 ממש מעבר.  קרז'נר ]מהנדס המועצה[: יגאל

אתה צודק ומעבר ליכולת הקיימת, אני מסכימה, ואני רוצה לספר לכל    מירב דין ]חברת מועצה[:

מי שלא יודע, ספר לכולנו יגאל שבוע שעבר הייתה אמורה להיות ועדת תכנון ובנייה נכון? מה עשה 

האם  לקרות.  צריכה  לא  שהיא  אמר  שהיו"ר  אף  על  לקרות  לישיבה  לגרום  כדי  המועצה  מהנדס 

 -מהנדס המועצה השקיע את הזמן

מועצה[: ]חבר  גרינברג  מה   דודו  עושה  יגאל  יגאל,  לא  זה  יגאל.  את  תעזבי  טוב  לי  תעשי  מירב 

 שאומרים לו אין לו ברירה. תעזבי את יגאל אל תפני אליו.

מירב זה לא קשור. את לא משתלטת על הישיבה. מירב את משתלטת על    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -הישיבה. את משתלטת על הישיבה

 -חבר'ה תרדו מיגאל, מה אתם רוצים ברג ]חבר מועצה[:דודו גרינ

טוב אנחנו חוזרים לנושא. מירב אני מדברת אמרתי לך מירב את יכולה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לקום בבוקר ולשדר את לא חייבת לעשות את זה פה. בסדר, אנחנו מעלים את זה להצבעה. אני רוצה  

 -ומדים בו עכשיושיהיה ברור שאתם אמרתם משהו שאתם לא ע

לא, שיהיה ברור רגע. אז אני רוצה להגיד בקול ובשקט   ,לא,  לא  ,לא  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - כולל חברתי סיגל שיהיה ברור, מבחינתנו

 אמרנו בטיחות וזה בטיחות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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אלף שקלים   400-התנו לי לסיים. מבחינתנו אנחנו רוצים לאשר את    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -האלה ובלבד שזה מבוצע דרך המועצה. זאת כל הבקשה, זה לא סכום מטורף 

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  מינימום    תהילה  על  מדברים  לא   3אנחנו  שהבורות  קדימה  חודשים 

מטופלים פה בחוץ אתם מבינים מה אתם אומרים? אתם מבינים? דרך אגב אני יכולה להקריא את 

 לא היה קשור לכלום, זה היה קשור לבעיות בדיוק מה שהבאתם. מה שכתבתם, זה

מועצה[: ]חבר  אליהו  להגיש    אבי  חשבת  כשלא  עוד  ניהלנו  הזה  הדיון  את  אנחנו  יקרה  תהילה 

את טועה ומטעה כי התנהל דיון ארוך,    -מועמדות לתל מונד בסדר? אז הדיון הזה התנהל והתנהל

תקבלה החלטה מושכלת, אבל בחרתם כמו הרבה דברים  לא רק התנהל דיון, התנהל דיון ארוך וה

 -אחרים להתעלם. עכשיו הגיע הזמן

גם   לין קפלן ]ראש המועצה[: לפני שאני מעלה להצבעה אני מבקשת התייחסות היועץ המשפטי 

בנושאי בטיחות וביטחון אוקיי? יש כאן אחריות לכל מי שיושב כאן בחדר אז בבקשה התייחסות 

 של היועץ המשפטי. 

ככה, אני רק אגיד שהדבר הזה נאמר גם שבחרתם מקודם לצאת    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

מהחדר מסיבות כאלה ואחרות. תראו, אחד אני יושב כאן כבר שעה ארוכה וקצת משתומם איך דיון 

על נושא אחד הופך להיות דיון על נושא אחר, זה באמת נפלא מבינתי איך כשבאים ומציגים תב"ר  

 - תחילים לדבר על חברה כלכליתפתאום מ

 * מתפרצים. 

דודו אתה משתיק אותי? עינת? אני מודה לך אתה לא צריך להתערב    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 כאן. אדוני אני היועץ המשפטי אתה עדיין לא. אז אתה מוזמן לעתור, אני מחכה לעתירה.

 -אני מבקשת שתושבים לא יתערבו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -סיגל את תתני לי לסיים משפט ו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:ע

 -אין לי בעיה, אבל אל סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 לא סיגל את לא תקבעי לי מה אני אומר. ,לא ,לא עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:
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אתה בוודאי שכן, אתה לא חבר מועצה, אתה לא חבר מועצה,    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 יועץ משפטי, אל תיתן פרשנות, תיתן לי עובדות מתוך החוק. אם אין לך מה להגיד.

סיגל, סיגל, גם בעיריית נתניה זה לא עובד ככה. גם בעיריית נתניה    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 זה לא עובד ככה. ואני אביא לך ציטוטים של היועצת המשפטית שלך, הכול בסדר.

 כאן לא נבחרת כחבר מועצה. יועץ משפטי.  חברת מועצה[:סיגל זהבי שמבירו ]

אה עכשיו אני לא יועץ משפטי? לא הבנתי אז מה אני? אתם בודקים    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אין בעיה.

 אני מבקשת שאם יש לך משהו לומר לשון החוק בלבד. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

לה לבקש, אני ברשותך דודו אם תוכל בבקשה סליחה, בסדר,  את יכו  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אני מכבד את כולכם, את כל חברי המועצה דרך אגב, ועם כל הכבוד נראה לי שכדאי שתכבדו את 

היועץ המשפטי בכלל אולי תשימו לב יש איזה משהו במדינת ישראל ברקע שלא נותנים ליועצים 

 תתנו לפחות לאחד שבא לנסות. משפטיים לדבר, רוצים לבטל אותם. אז בואו 

 * מדברים ביחד.

ככה, עכשיו ברצינות, אני רוצה לחזור לאמירה שלי. אנחנו מנהלים   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

ים, אתם רוצים לנהל דיונים על נושאים  יכאן דיון על תב"ר והדיון הזה עבר לנושאים לא רלוונט

אחרים, תציעו הצעה לסדר ותנהלו את הדיון הזה אבל יש לכם כאן דיון על תב"ר, שנייה סיגל עינת 

יכול לסיים בבקשה משפט? אפשר בבקשה לסיים משפט אחד בלי הפרעה?  סליחה אני מתנצל. אני  

 עינת בבקשה.

 סליחה, מתנצלת.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

תודה. הועלה בפניכם תב"ר בניגוד לכל דבר שאפשר להגיד על זה   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

מירב תני לי לסיים משפט,    הוצג צורך דחוף, הוצגו לכן בעיות בטיחות, נשלחו לכם כל הפרטים,

מירב זה חלק מחוות דעת משפטית. אז תתני לי לסיים אותה. הוצג בפניכם הצורך הדחוף, הוצגו  

לכם בעיות הבטיחות, אני צריך לחדד ולהסביר אם מישהו יפגע שם תהיה תביעה נגד המועצה והיא 

 - תהיה מוצדקת. וברגע
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 ? אבל אישרנו מה הבעיה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אבי, אבי יש כאן הצעה ואתה שם    ,אבי  ,לא אבי לא אישרתם. אבי  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 פה חביות להצבעה, זה לא עובד ככה.

 * מדברים ביחד.

טקסט  -חבר'ה אנחנו לא יכולים לשבת לשמוע חוות דעת משפטית שבסאב  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

מועצה  על חברי  איום בתביעה  כשחברי מועצה מאשרים רק המועצה מתנגדת    שלה אומרת שיש 

 -לקיים את זה כפי שהמליאה

 תעזוב הכול ותטפל בזה, נקודה. מה הבעיה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אבי אני יכול לסיים משפט בבקשה? עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

חנו חברי מועצה  אתה יכול לסיים משפט אבל עדי אני נורא מבקש ממך אנ  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

פה בדין בסדר? נבחרנו להיות חברי מועצה, ואני מבקש ממך שחוות הדעת שלך המשפטית תיצמד  

לחוות הדעת המשפטית ותייצג את כולנו כחברי מועצה. כשאתה אומר שערב האיום הזה של תביעה  

נכון אתה צודק והראשונה ש ייפול שם אז אני מחזיר את זה אלייך ואומר לך  צריכה אם מישהו 

להיתבע זאת ראש המועצה שלא מקיימת החלטות מליאה, כי אם היא הייתה מקיימת החלטות 

חודשים אינני    3-4-5מליאה אז כבר היינו ישנים בבית עכשיו אחרי מקלחת, למה? כי החלטנו לפני  

זוכר על סגירת החברה הכלכלית. ראש המועצה החליטה שההחלטה הזאת לא חוקית והיא תעשה  

רוצה וגם היום אנחנו אומרים לכם מאשרים גם את הסעיף הקודם וגם את הסעיף הזה    מה שהיא

 רק תבצעו אותו באמצעות המועצה, זה הכול. 

ראש המועצה לא מחליטה מה חוקי ומה לא חוקי, מי שמחליט זה היועץ    לין קפלן ]ראש המועצה[:

תה יודע את האמת אתה המשפטי אז עוד פעם אתה מטעה את עצמך ואת כולם, וחבל. למרות שא

 רק מנסה לעשות ככה. 

אבי, ואני הפעם ממש אשמח אם תתנו לי לסיים פעם אחת את מה    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

שאני רוצה להגיד ואז תתייחסו כרצונכם כמובן בהתאם להחלטת ראש המועצה. יש לכם כאן צרכים 

נוכל    דחופים, עם זה אי אפשר להתווכח, אתם מעבירים את הדיון לדיון שלא רלוונטי, וככה לא 
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העבודות  את  להעביר  ההחלטה  על  משהו  אומר  אתה  עכשיו  הזה,  ביישוב  בטיחות  בבעיות  לטפל 

בחברה הכלכלית או לא ושמעת כאן גם התייחסות של מהנדס המועצה וגם התייחסות של מנכ"לית  

סיימתי משפט מירב קצת  אני עדיין לא   -המועצה שאומרים לך אפקטיבית זה לא אפשרי, אי אפשר

 תרבות דיון בחייאת. 

 -אז אל תגיד משהו לא נכון   מירב דין ]חברת מועצה[:

זה לא נכון אז אחרי זה תגיבי, בסדר. תודה. חייב להגיד לכם אני   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

לי  יש  בהרצאה,  השתתפתם  מכם  חלק  גם  לי  נראה  בפניו  מרצה  שאני  מי  בכל  אומר  ואני  מרצה 

הפרעות קשב, מאוד קשה לי להתחבר לקו אחרי שקוטעים. יש לכם חברה כלכלית כרגע שיודע לבצע  

תם רוצים על החברה הכלכלית אני לא מתייחס לזה, לגופו  פרויקטים, אתם יכולים להגיד מה שא

של החברה הכלכלית, אני אומר לכם דבר אחד שנאמר כאן על ידי המנכ"לית וגם על ידי המהנדס.  

אתם רוצים שזה יועבר למועצה? צריך לבנות את הדבר הזה. האם זה נכון? צריך לנהל על זה דיון,  

היום,   כרגע,  ל  17.1.2023אבל  ואמרה  המועצה  המהנדס  אמר  בעצמה  זה  את  לבצע  יכולה  א 

המנכ"לית, כל החלטה אחרת שבה לא מאושר התב"ר כי התניות כאלה ואחרות אומרת שהתב"ר 

לא מבוצע, וכבישים לא יטופלו, וכל נזק שיקרה הוא על אחריות כולנו. אז יש לכם בפניכם מצב  

שיכול גורם  עם  אותו  לאשר  מכם  שמבקשים  תב"ר  פשוט.  גורם    מאוד  אין  כאשר  אותו  לבצע 

אלטרנטיבי נכון ליום זה. אפשר לדבר על טווח רחוק אחרי זה זה לא רלוונטי אבל שנייה אבי תן לי  

לסיים, אני מבקש שוב פעם להדגיש, אם תהיה כאן תביעה אבי אני יודע שזה מציק אבל אני חייב  

אן תביעה אנחנו חשופים, עשינו להגיד את זה כי בסוף זו האחריות שלי כיועץ משפטי. אם תהיה כ

בדיקה גם עם יועצת הביטוח של פוליסות הביטוח, הביטוח יכול לנפנף אותנו מה שאומר שהמועצה, 

 -התושבים וכיסם חשופים, אז בבקשה קבלו החלטה לגופו של העניין, לגופו של התב"ר

רים את חברה הכלכלית,  גופו של עניין היה לבצע את ההחלטה שלא סוג  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 סוף פסוק.

תודה עורך דין סדינסקי אני רק רוצה להגיד כולנו פה בעלי מקצוע ואין    מירב דין ]חברת מועצה[:

 - לנו ספק במקצועיותם של

 - יש לכם ספק תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:
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וב  מירב דין ]חברת מועצה[:  טוחים שהם  לא. אני אחזור ואדגיש למען הסר ספק אנחנו סמוכים 

עושים את עבודתם נאמנה והם אנשים סופר מקצועיים, רק מי שמתעל אותם לדעתנו לא עושה את 

מהנדס   של  מאוד  היקר  בזמנו  שקרה  מה  ולראייה  ושוב  שוב  זה  את  חווים  ואנחנו  נכון  העבודה 

נים  המועצה, בכל הכבוד הראוי, אנחנו נמצאים כאן כדי להביע את הדעה, אנחנו כנבחרי ציבור נות

ראש   אם  פשוטה.  מאוד  מאוד  שלנו  והאמירה  ינוהל,  הזה  היישוב  כיצד  המליאה  החלטות  את 

המועצה לא מסוגלת לנהל את המועצה ואת מה שמוטל עליה ומגלגלת את זה או לנתיבי ישראל או 

לחברה הכלכלית, יש את המועצה, יש את העובדים צריך לנהל אותם בחוכמה. אני אעשה את זה 

 -בשמחה

מזמן לא היו שטויות כאלה, באמת מירב? נתיבי ישראל זה ההברקה הכי    קפלן ]ראש המועצה[: לין  

 גדולה שלך עד כה. הכי גדולה עד כה.

חבר'ה די מספיק צריך להצביע, מספיק מספיק מה לא מחדשים שום    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 דבר.

נחנו נשלם להם על העבודות שהם  כן נתיבי ישראל בבקשה תמשיכי, א  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 עשו בשביל שתהיי מרוצה. בבקשה תמשיכי. 

אני רוצה גם לומר שלא יודעת מאיפה קיבלת את הרושם המוטעה עורך    מירב דין ]חברת מועצה[:

 - דין סדינסקי לביא

 לוי, לא לביא.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

ים לאשר. אנחנו מאוד רוצים לאשר, יתרה לוי אוקיי, שאנחנו לא מוכנ  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מכך, אמרנו כאן בפירוש נותנים אישור לכסף בתנאי שהמועצה היא זאת שמנהלת אותו.

 - הוא שאמרתי, כוכבית. אין אישור תב"ר, אי אפשר לעשות את זה עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

רק אתם יודעים, כל מה שגורמי המקצוע אומרים זה לא נכון, אתם   יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 יודעים הכי טוב. 

 - אני מעלה להצבעה  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 * מדברים ביחד.

 - ההצעה היא שאנחנו נשים את הכסף למכרז דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

אני לא מבין. עבר    7יכה להיגמר בשעה בואו נתקדם. הישיבה הזאת צר  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 הזמן שלה כבר, מספיק. 

דברים לסיום. אחד, כמו שהוסבר פה יש קרן כבישים,    2אני רוצה להגיד    לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה בדיוק הייעוד שלה אין שום סיבה לעשות דברים שהם לא בתקציב שוטף, מעבר לזה התקציב  

בר ועכשיו אתם רוצים בסדר אולי נציע אותם שוב, אבל  הועלה כבר פעם אחת לא הגשתם שום ד

 -התיקונים האלה הם לכבישים בדיוק לנושא הזה ולכן אני מעלה עכשיו להצבעה

 -בסדר, עורך דין סדינסקי לוי עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 בואו.  ,עדי ,עדי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

רק רוצה להזכיר אתה יחסית חדש, אני באמת  לגבי כל מה שאמרת אני    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

לסדר   נושאים  לראות את החלטות המליאה מתחילת הקדנציה, אנחנו העלינו המון  גם  ממליצה 

להגיד   פעם  כל  כך שלהגיד שאנחנו, הטריק הזה של  פעם מסיבה אחרת,  כל  היום, הם מבוטלים 

 -על עצמי, אני ממש לא עכשיו דחוף חשוב בטיחות וכו' כבר לא עובד, אחד. אני לא חוזרת

 די חבר'ה מספיק עם הנושא הזה. אנחנו בעד ביצוע דרך המועצה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

חברי מועצה רובם מנסים להביא   11דודו מה שמעצבן שיושבים פה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

פתרונות, אם יש לך לא, אנחנו רוצים, בוודאי שהבאנו    ,לא  ,פתרונות וכל מה שאתם אומרים זה לא

בעיות בטיחות סליחה אני רוצה לסיים את המשפט שלי. לין היקרה אם יש לך בעיות בטיחות, אם 

יש לנו, תעזבי הכול, לא מעניין אותי שום דבר, תעיפו את כל היועצים ותטפלו בבטיחות לא מוכנה  

 לקבל את האמירות האלה.
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אלף    400וץ מדרכות בשטחים ציבוריים על סך  מי בעד הגדלת תב"ר שיפ לין קפלן ]ראש המועצה[:

שקלים מקור תקציבי קרנות הרשות ובאופן ספציפי קרן כבישים שלזה היא נועדה? וזה דיון חוזר 

 אגב, יש לזה משמעות אגב לאמירה שזה דיון חוזר. 

 אני גם אאשר אבל לא דרך החברה הכלכלית.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בדיוק, לפרוטוקול אנחנו מוכנים לאשר רק לא דרך החברה הכלכלית.   מירב דין ]חברת מועצה[:

אני לא מבינה את ההתניות האלה, אתם מעבירים החלטה למראית    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 - עין שלא יכולה להתבצע, אני לא מבינה

 * מדברים ביחד.

 מי נגד? דודו, אבי, מירב, סיגל, מירי עינת ודוד טוב.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

רק לנמק לפרוטוקול אנחנו נגד רק בגלל הסיבה שיש התעקשות של ראש  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

המועצה לבצע את זה דרך החברה הכלכלית למרות שלפני חצי שנה התקיים דיון והוחלט במליאה 

 הפעילות לחברה הכלכלית. להפסיק את העברת 

 זה לא התעקשות אם למועצה אין אפשרות לבצע את העבודות.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 

 החלטה

, מקור תקציבי: קרנות 400,000הגדלה ע"ס  -שיקום דרכים ומדרכות בשטחים ציבוריים -הגדלת תב"ר

 דיון חוזר. -הרשות )קרן כבישים ותיעול(

 

 יונת ארז חגאי, רותם ריעני, רבין , אילהקפלן לין: בעד

 חיות, דודו גרינברג, סיגל שמבירו דוד קדרון, עינתפלג וילונסקי, מירי  דין, מירב אליהו, אבי :נגד

 

 ההצעה לא התקבלה.
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אני רוצה לציין שעבודה שהיא דחופה אם היא תצא למכרז תקרה אולי   אילה רבין ]חברת מועצה[:

 חודשים כאשר הבטיחות על הראש של כולנו.  4בעוד 

 אז אני לוקח את האחריות קודם כל את העבודות ואחרי זה בא לפה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 2022 -תיקון, התשפ"ג -אישור חוק עזר לתל מונד )תיעול([   5] 

 

הזה מגיע לדעתי בפעם הרביעית למועצה, הסברנו לכם   לטוב ההיתר תיעו  אלדד חזי ]חבר מועצה[:

שמה שעשינו פה אישרנו בעצם את הסלילה את השצ"פים לא אישרתם את התיעול, זה אומר בעצם 

 1.1-מההוצאות זאת אומרת שליש מההוצאות אין לי מימון, ואנחנו בעצם מה  2/3-שאני מכוסה ב

ז לגבות  הפסקנו  ההיטלים,  את  לגבות  בעצם  את הפסקנו  למממן  יכולים  לא  שאנחנו  אומר  ה 

ההוצאות, לא יכולים למממן את ההוצאות לפיתוח, אי לכך בעצם עצרנו את ההיתרים בשלב זה  

ועצרנו את האישורים בטאבו פשוט מאוד, אין לנו אפשרות, אין לנו אפשרות לא יכולים פעם אחת  

נה תקציבית, זהו זה הדין. לא לאשר הכנסות ופעם שנייה לרוץ עם הוצאות זה לא אחראי מבחי

 - חייבים חייבים לאשר

]חברת מועצה[: נגיע    עינת קדרון  הזה,  בנושא  דיון במליאה הבאה  ויש  דיון, מאחר  פה  אין  עזבי 

לישיבה שמיד אחרי הישיבה הזאת דיון על הנושא הזה, נדבר אחר כך. יש התייחסות אבל אנחנו  

 - רוצים להציג את הנושא

 למה לא?  :לין קפלן ]ראש המועצה[

 - אנחנו נסגור עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - אולי בישיבות שלנו יש לנו זכויות שאין לנו בישיבה הזאת אני לא יודע  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 איזה זכויות יש?  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 דקות הפסקה ונתחיל את הישיבה הבאה.  5ניקח  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

יבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  היש  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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 -אנחנו מעלים את זה להצבעה, ואחר כך מי בעד אישור חוק עזר  ן ]ראש המועצה[:לין קפל

]חברת מועצה[: אנחנו    עינת קדרון  זה להצבעה אם  למה להעלות את  חייבת לשאול  רק  אני  רגע 

 - יודעים שיש דיון אחר

 * מדברים ביחד.

 -ר היוםלין אני חושבת שמן הראוי למשוך את ההצעה מסד עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הנושאים, אתם   2עינת אז אני אגיד ככה, אוקיי? אני הצעתי לחבר את    לין קפלן ]ראש המועצה[:

הנושאים, אנחנו מחובתנו היות והמועצה חשופה עכשיו לתביעות על אי   2לא הסכמתם לחבר את  

תדאגו  ביצוע עבודות ועל זה שאנחנו לא נותנים אישורים בטאבו אז אנחנו נעשה את חובתנו, ואתם  

. אישור חוק עזר תיעול תל מונד כמו שהקראתי קודם הכראות עיניכם, ולכן אני מעלה את זה להצבע

 - מי נגד? דודו, אבי, מירב, סיגל, מירי -, מי בעד? לין איילה יונת2022תשפ"ג, 

 

נגד מאחר ובעוד דקות ספורות יהיה דיון   עינת קדרון ]חברת מועצה[: נאמר לפרוטוקול שאנחנו 

 בנושא.

 דקות ונתחיל.   5אז אני סוגרת, אני נועלת את הישיבה הזאת, הפסקה של    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תום הדיון

 החלטה

  2022 –תיקון, התשפ"ג  – אישור חוק עזר לתל מונד )תיעול(

 יונת ארז חגאי, רותם ריעני, רבין , אילהקפלן לין בעד:

 קדרון. עינתפלג וילונסקי, מירי  סיגל זהבי שמבירו, דין, מירב אליהו, אבידודו גרינברג,  .נגד:

 

  ההצעה לא התקבלה


